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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.: 4/2014 
Caràcter: ordinària  
Data: 28 de març de 2014 
Horari: de 11:00 a les  13:30 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  Paer en cap 
Marta Camps Torrens, 1a. Tinent d'alcalde 
Montse Mínguez García,  2a. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín, 3r. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llusà, 4a.Tinent d’alcalde 
Montse Parra Albà,  5a. Tinent d'alcalde 
Fèlix Larrosa Piquè,               6è. Tinent d’alcalde 
Txema Alonso Fernández, Regidor 
Josep Barberà Morreres, Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté, Regidora 
Oriol Yuguero Torres, Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,                  Regidor 
Joan Gómez López, Regidor  
Maria Rosa Ball Papiol, Regidora 
Neus Brocal Mañas,                       Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio, Regidor 
Bea Obis Aguilar, Regidora 
Miquel Padilla Díaz, Regidor 
Cristina Torrent Pujol, Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve, Regidor 
Antoni Postius Terrado, Regidor 
Joan Vilella Jounou, Regidor 
Salvador Puy Castarlenas, Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch, Regidora  
Xema Solé Solà, Regidor 
Gemma Batalla Casanovas, Regidora 
Pau Pintó Torné, Regidor 
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
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ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE LES DUES ACTES DELS PLENS ORDINARI  I 
EXTRAORDINARI FETS AL MES DE FEBRER I MARÇ DE 2014 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar les actes dels plens ordinari i extraordinari fets, 
respectivament,  els dies 28 de febrer i 10 de març de 2014. 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE 
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 862 fins al núm. 1642, ambdós inclosos. 
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFIC DE DECRETS D’ALCALDIA  
 
La corporació resta assabentada dels següents decrets dictats per l’Alcaldia: 
 

- Decret de 21-2-2014 de designació de la regidora  Sra. Montserrat Mínguez 
García com a representant en el Consell General del consorci per a la gestió del 
servei d’acolliment a persones sense llar de Lleida. 
 

- Decret de 10-3-2014 de canvi de regidor de zona del Centre Històric i 
Magraners, canvi de representant en diversos consells escolars i del Comitè 
seguiment i avaluació del projecte d’intervenció integral al Centre Històric. 
 

- Decret de 13-3-2014 de designació del regidor Sr. Rafael Peris Martín com a 
representant de l’Ajuntament en el Consell escolar de l’Escola Municipal de 
Jardineria. 
 

- Decret de 13-3-2014 canvi de regidors en diverses comissions informatives. 
  

- Decret de 19-3-2014 de designació de representants en el Comitè de Direcció 
del consorci GlobaLleida. 
 

- Decret de 19-3-2014 de designació de la regidora Sra. Montserrat Mínguez com 
a membre de la Comissió M. de Protecció Civil de Lleida.  
 

- Decret de 21-3-2014 de canvi de representants en diferents òrgans consultius de 
l’Ajuntament de Lleida.  
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4.- RATIFICACIÓ DECRET D’ALCALDIA DE 23-3-2014 DE D ECLARACIÓ DE TRES 
DIES DE DOL OFICIAL AMB MOTIU DE LA DEFUNCIÓ DE L’E XPRESIDENT DEL 
GOVERN ESPANYOL SR. ADOLFO SUÁREZ GONZÁLEZ 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de 23-3-2014, el qual en la seva 
part dispositiva diu: 
 
“1r. Declara els dies 23, 24 i 25 de març de 2014, com a dies de dol oficial a 
l’Ajuntament de Lleida, amb motiu de la mort del que va ser president del Govern 
espanyol Sr. Adolfo Suárez González. 
 
2n. Donar trasllat d’aquest acord a la família del Sr. Adolfo Suárez, com a 
reconeixement de la més sincera expressió de condol del poble lleidatà. 
 
3r. D’aquest cor es donarà compte i serà sotmès a ratificació en el proper Plenari de la 
Corporació”. 
 
 
5.-  RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE 18-3-2014  D’INICI D’EXPEDIENT 
PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈ RIT EDUCATIU O 
PEDAGÒGIC A FAVOR DEL SR. JOSEP LLADONOSA VALL-LLEB RERA   
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 18-3-2-14. El qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
“1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents del Sr. Manuel Lladonosa Vall-llebrera , per a la concessió al seu favor 
d’una Medalla de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic. 
 
2n.  Nomenar a S. Sa. JESUS CASTILLO I CERVELLÓ, Regidor instructor de 
l’expedient i a la Sra. ALBA BOSCH I MEDA, secretària, per tal que procedeixin a la 
tramitació de l’expedient”. 
 
 
6.-  RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE 18-3-2014  D’INICI D’EXPEDIENT 
PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈ RIT EDUCATIU O 
PEDAGÒGIC A FAVOR DEL SR. SANTIAGO BEDOYA ALEJANDRE  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 18-3-2-14. El qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
“1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents del Sr. Santiago Bedoya Alejandre, per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic. 
 
2n.  Nomenar a S. Sa. JESUS CASTILLO I CERVELLÓ, Regidor instructor de 
l’expedient i a la Sra. ALBA BOSCH I MEDA, secretària, per tal que procedeixin a la 
tramitació de l’expedient. 
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7.- DESIGNACIÓ DE REPRESENTANT DE L‘AJUNTAMENT DE L LEIDA AL 
PATRONAT DE LA FUNDACIÓ PRIVADA JOAN ORÓ 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent proposta d’Alcaldia: 
 
1r. Designar com a representant de l’Ajuntament de Lleida en el patronat de la Fundació 
privada Joan Oró a l’alcalde-President de la corporació Sr. Àngel Ros Domingo, amb 
NIF número 40.840.844C. 
 
2n. Donar trasllat d’aquest acord a la Fundació Privada Joan Oró, als efectes legals 
oportuns.  
 
 
8.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER LA S RA. ESTHER NIETO 
BIOSCA 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació estratègica de Recursos Humans, 
per unanimitat s’acorda: 
 
Autoritzar a la funcionària interina Sra. Esther Biosca, Agent d’Atenció OMAC, per 
exercir un segon lloc de treball o activitat de facturació a l’empresa Taller Biosca 
d’Albatarrech, amb una jornada setmanal  de 15 hores distribuïdes de 9:00h a 12:00h 
als matins i de 16.00h a 19:00h a les tardes. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
Corporació. 
 
 
9.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE LES BASES DE LA 19 EDIC IÓ DEL PREMI DE 
POESIA MÀRIUS TORRES I D’APROVACIÓ DEL A CONVOCATÒR IA 2014 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
1r. Aprovar definitivament les Bases del Premi de poesia Màrius Torres. 
 
2n. Aprovar la convocatòria per l’any 2014 del 19è Premi de poesia Màrius Torres. 
 
3r. Ordenar la publicació al Butlletí Oficial de la Província de Lleida de l’acord 
d’aprovació definitiva de les Bases del Premi de poesia Màrius Torres i de la 
convocatòria per a l’any 2014 d’aquest premi. 
 
4t. Obrir un termini de presentació de sol·licituds que s’iniciarà l'endemà de la publicació 
d'aquesta convocatòria al Butlletí Oficial de la Província de Lleida i finalitzarà el dia 12 
de setembre de 2014. 
 
 
10.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE LES BASES DE LA 31A ED ICIÓ DEL PREMI 
D’ASSAIG JOSEP VALLVERDÚ I D’APROVACIÓ DE LA CONVOC ATÒRIA 2014  
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Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
1r. Aprovar definitivament les Bases del Premi d’Assaig Josep Vallverdú . 
 
2n. Aprovar la convocatòria per l’any 2014 del 31è Premi d’Assaig Josep Vallverdú. 
 
3r. Ordenar la publicació al Butlletí Oficial de la Província de Lleida de l’acord 
d’aprovació definitiva de les Bases del Premi d’Assaig Josep Vallverdú i de la 
convocatòria per a l’any 2014 d’aquest premi. 
 
4t. Obrir un termini de presentació de sol·licituds que s’iniciarà l'endemà de la publicació 
d'aquesta convocatòria al Butlletí Oficial de la Província de Lleida i finalitzarà el dia 12 
de setembre de 2014. 
 
 
11.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L’A GÈNCIA 
CATALANA DE JOVENTUT EN EL MARC DEL PROGRAMA D’ARTS  VISUALS 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
Aprovar el conveni entre l’Agència Catalana de Joventut i l’Ajuntament de Lleida per 
establir la col·laboració en el marc de la convocatòria ART JOVE 2013, en concret en la 
modalitat edició. 
 
 
12.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L’A SSOCIACIÓ 
BANDA SIMFÒNICA UNIÓ MUSICAL DE LLEIDA PER A REGULA R I FIXAR L’ÚS DE 
L’ESPAI DE L’EDIFICI DE L’AUDITORI 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i l’Associació Banda 
Simfònica Unió Musical de Lleida, per regular i fixar l’ús de l’edifici de l’Auditori. 
 
 
13.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB LA BANDA 
MUNICIPAL DE LLEIDA PER A REGULAR I FIXAR L’ÚS DE L ’ESPAI DE L’EDIFICI 
DE L’AUDITORI 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Banda Municipal 
de Lleida, per regular i fixar l’ús de l’edifici de l’Auditori. 
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14.-APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L’AS SOCIACIÓ 
LLEIDART ENSEMBLE PER A REGULAR I FIXAR L’ÚS DE L’E SPAI DE L’EDIFICI 
DE L’AUDITORI 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i l’Associació LleidArt 
Ensemble, per regular i fixar l’ús de l’edifici de l’Auditori.  
 
 
15.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL COR DE CAMBRA 
DE L’AUDITORI PER A REGULAR I FIXAR L’ÚS DE L’ESPAI  DE L’EDIFICI DE 
L’AUDITORI 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent de la presidenta de la Comissió de 
Cultura, Educació i Esports: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i el Cor de Cambra de 
l’Auditori Enric Granados, per regular i fixar l’ús de l’edifici de l’Auditori. 
 
 
16.- APROVACIÓ DE LES BASES PER A LA CONCESSIÓ DE M ICROCRÈDITS 
PER ASSOLIR EL NIVELL D’EXCEL·LÈNCIA DE LLENGÜES PE R A L’ANY 2014 I 
DE LA PRIMERA CONVOCATÒRIA PER A LA CONCESSIÓ DE MI CROCRÈDITS 
PER ASSOLIR EL NIVELL D’EXCEL·LÈNCIA DE LLENGÜES PE R A L’ANY 2014  
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent  
 
1r. Aprovar les Bases per a la concessió de microcrèdits per assolir el nivell 
d’excel•lència de llengües per a l’any 2014.  
 
2n.  Aprovar la primera convocatòria pública per a la per a la concessió de microcrèdits 
per assolir el nivell d’excel•lència de llengües per a l’any 2014, l’import global de la 
qual ascendeix a 12.000,00€, a càrrec de la partida 06.3230.83102.  
 
3r. Publicar les Bases per a la concessió de microcrèdits per assolir el nivell 
d’excel•lència de llengües per a l’any 2014 al Butlletí Oficial de la Província i obrir un 
termini d’exposició pública de 20 dies hàbils.  
 
4. Publicar la Convocatòria per a la concessió de microcrèdits per assolir el nivell 
d’excel•lència de llengües per a l’any 2014 al Butlletí Oficial de la Província i obrir un 
termini d’un mes de presentació de sol•licituds. 
 
 
17.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFI QUES DE 
DIFERENTS LÍNIES SUBVENCIONADORES PER A PROJECTES D E PROMOCIÓ 
DE L’EDUCACIÓ DE LA REGIDORIA D’EDUCACIÓ I INFÀNCIA  DE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA  
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CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES PER A  L’ANY 2014 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent  
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de l’Ajuntament de Lleida : 
 
• Línia 17.- ASSOCIACIONS DE MARES I PARES D'ALUMNES (AMPAS) DELS 
CENTRES PUBLICS I CONCERTATS D'EDUCACIÓ INFANTIL I PRIMÀRIA DE LA 
CIUTAT DE LLEIDA  13.658 € a càrrec de la partida  06.3230.48204. 
 
• Línia 18.- CONVENIS AMB CENTRES EDUCATIUS DE LA CIUTAT DE LLEIDA  
5.000 €  a càrrec de la partida 06.3230.48204. 
 
• Línia 19. SUBVENCIÓ PER A CENTRES EDUCATIUS I ENTITATS L'ÀMBIT 
D'ACTUACIÓ DELS QUALS SIGUI L'EDUCACIÓ A LA CIUTAT DE LLEIDA 3.000 € a 
càrrec de la partida 06.3230.48204. 
 
• Línia 20. SUPORT A ACTIVITATS EDUCATIVES 2.000 € a càrrec de la partida 
06.3230.48204 . 
 
• Línia 21. AJUTS A PROJECTES DE PROMOCIÓ DE LA INFÀNCIA 2.614,86 € a 
càrrec de la partida 06.2321.48901. 
 
2n. Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l’any 2014 que tindran un termini de d’exposició al públic de 20 dies hàbils i obrir un 
termini de presentació de sol•licituds d’un mes comptats en ambdós casos des de 
l’endemà de la publicació de l’anunci de la convocatòria al Butlletí Oficial de la 
Província. 
 
 
18.- MODIFICACIÓ DEL PLA ESTRATÈGIC DE SUBVENCIONS,  APROVACIÓ DE 
LES BASES ESPECÍFIQUES I CONVOCATÒRIA DE SUBVENCION S DE LA 
REGIDORIA D’ESPORTS PER A L’ANY 2014  
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent del regidor d’Esports: 
 
1r. Aprovar inicialment la modificació del Pla estratègic de subvencions 2008/2010, 
prorrogat per les bases d’execució del pressupost per a l’any 2014, incorporant les 
modificacions que estableix el Pla Director de l’Esport. 
 
2n. Sotmetre aquest acord d’aprovació inicial de modificació del Pla estratègic de 
subvencions 2008/2010 a la informació pública, mitjançant, la inserció d’un anunci en 
el tauler d’anuncis de la Corporació, en la pàgina web municipal i en el Butlletí Oficial 
de la Província de Lleida, així com, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, 
que estaran exposats al públic durant un termini de trenta dies a efectes de què es 
puguin formular les corresponents al·legacions i/o reclamacions, el qual s’entendrà 
aprovat definitivament si no se’n formulen. 
 
3r. Aprovar les Bases específiques de la convocatòria municipal per a l’any 2014 
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d’ajuts adreçats a entitats i/o practicants d’esports. 
 
4t. Sotmetre les Bases a la informació pública mitjançant la inserció d’un anunci en el 
tauler d’anuncis de la Corporació, en la pàgina web municipal i en el Butlletí Oficial de 
la Província de Lleida, així com, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, que 
estaran exposats al públic durant un termini de vint dies a efectes de què es puguin 
formular les corresponents al·legacions i/o reclamacions. 
 
5è. Un cop hagi transcorregut el termini de presentació d’al•legacions i/o reclamacions 
pertinent i s’entenguin aprovades definitivament les bases, es donarà per aprovada la 
convocatòria. El termini de presentació de sol•licituds serà d’un mes i s’iniciarà un cop 
transcorreguts 40 dies des de la publicació d’aquestes bases i de la convocatòria al 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
6è. Delegar i facultar a l’Il·lm. Sr. alcalde i a la Junta de Govern Local la resolució de 
totes les incidències derivades de l’execució d’aquest acord. 
 
 
19.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESS UPOST DE 
L’AJUNTAMENT 2014 (I) 
 
Vist el dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda, i l’informe de l’interventor, per 
unanimitat, s’acorda: 
 
1r.  Aprovar l’expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l’Ajuntament 2014 
(I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 

ESTAT DE DESPESES 
-Augments- 

 
CAPÍTOL                         TOTAL CAPÍTOL 

2. . . . . . . . . . . . . . 2.166.577,93 
                  

 
ESTAT D’INGRESSOS 

-Augments- 
CAPÍTOL                              IMPORT 

8. . . . . . . . . . . . . . 2.166.577,93 
 

R E S U M 
             Augment de despeses  2.166.577,93 

  Augment d’ingressos  2.166.577,93 
 ANIVELLAT 

 
 
2n.  Modificar l’annex de subvencions nominatives del pressupost de l’Ajuntament de 
l’exercici 2014.  
 
3r.  Aprovar la documentació que es detalla en l’índex general de documents generals 
de l’expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
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4t. De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d’exposició pública, 
l’acord d’aprovació de l’expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de 
l’Ajuntament 2014 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment 
l’expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 
2/2004. de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals. 
 

20.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT 2013  

Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de l'Ajuntament, corresponent a l'exercici de 2013, i en compliment d'allò 
previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, el qual aprova el 
text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la 
mateixa, fent constar el següent: 
 
a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ....................................................................................... 65.342.259,98       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ...................................................................... 31.666.804,80 
 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ................................................ -1.998.415,29 
     Resultat pressupostari ajustat  .........................................................  5.332.715,83 
 
 c) Romanent de Tresoreria:  
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ....................................... 69.521.561,57 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 .............................. 41.080.524,53               
     Fons líquids a 31-12-13 .................................................................... 3.898.984,51 
 Romanent de Tresoreria ................................................................. 32.340.021,55 
     Saldos de dubtós cobrament  ......................................................... 26.030.550,04 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ....................................................................... 3.125.490,48 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals ............................ 3.183.981,03 
 
 
 
21.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICI PAL D’OCUPACIÓ 
“SALVADOR SEGUI” 2013 

Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de l'Institut  Municipal d’Ocupació “Salvador Seguí”, corresponent a l'exercici 
de 2013, i en compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ......................................................................................... 1.497.905,99       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ........................................................................... 354.781,13 
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 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ...................................................  248.900,37 
     Resultat pressupostari ajustat  ............................................................  110.252,93 
 
 c) Romanent de Tresoreria:  
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ......................................... 1.437.193,15 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ................................... 766.362,55               
     Fons líquids a 31-12-13 ........................................................................ 241.277,88 
 Romanent de Tresoreria total ............................................................... 912.108,48 
     Saldos de dubtós cobrament  ................................................................. 27.417,74 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    .......................................................................... 759.957,33 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals ............................... 124.733,41 
 
 
 
22.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’INSTITUT MUNICI PAL D'INFORMÀTICA 
DE LLEIDA 2013 
 
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de l’Institut Municipal d'Informàtica de Lleida, corresponent a l'exercici de 
2013, i en compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 
5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, 
es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ............................................................................................ 342.405,78       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ............................................................................... 2.087,90 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ............................................................  --- 
     Resultat pressupostari ajustat  .....................................................................  --- 
 
 c) Romanent  de Tresoreria: 
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ............................................ 342.254,04 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ................................... 362.738,96               
     Fons líquids a 31-12-13 .......................................................................... 57.643,45 
 Romanent de Tresoreria total ................................................................. 37.158,53 
     Saldos de dubtós cobrament  ........................................................................ --- 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ................................................................................... --- 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals ................................. 37.158,53 
 
 
 
23.- LIQUIDACIO DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICI PAL DE COMERÇ, 
MERCATS I CONSUM DE LLEIDA 2013 
 
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de l'Institut Municipal de Comerç, Mercats i Consum de Lleida, corresponent 
a l'exercici de 2013, i en compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, el qual aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
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a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ................................................................................................ 5.000,00       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ............................................................................... 7.624,44 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ............................................................  --- 
     Resultat pressupostari ajustat  .....................................................................  --- 
 
 c) Romanent  de Tresoreria: 
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ................................................ 4.995,63 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ..................................... 13.409,39        
     Fons líquids a 31-12-13 ........................................................................... 4.410,58 
 Romanent de Tresoreria total ................................................................. – 4.003,18 
     Saldos de dubtós cobrament  ....................................................................... --- 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ................................................................................... --- 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals ................................. - 4.003,18 
 
 

24.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE TURISME DE LLEIDA  2013 
 
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de Turisme de Lleida, corresponent a l'exercici de 2013, i en compliment 
d'allò previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al 
Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ............................................................................................ 438.383,89       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ........................................................................... 264.990,15 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ....................................................  -10.309,95 
     Resultat pressupostari ajustat  ............................................................... 10.431,10 
 
 c) Romanent  de Tresoreria: 
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ............................................ 455.871,75 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ................................... 438.500,17               
     Fons líquids a 31-12-13 ......................................................................... 94.986,66
 Romanent de Tresoreria total ................................................................ 112.358,24 
     Saldos de dubtós cobrament  ..............................................................   57.369,89 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ................................................................................... --- 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals ................................. 54.988,35 
 
 
 
25.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’INSTITUT MUNICI PAL D’ACCIÓ 
CULTURAL 2013 
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Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de l’Institut Municipal d’Acció Cultural, corresponent a l'exercici de 2013, i en 
compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de 
la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ...........................................................................................  734.273,31       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ...................................................................................  --- 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ............................................................  --- 
     Resultat pressupostari ajustat  ...................................................................... --- 
 
 c) Romanent  de Tresoreria: 
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ............................................ 714.726,39 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ................................... 841.308,53               
     Fons líquids a 31-12-13 ........................................................................ 133.973,97
 Romanent de Tresoreria total ................................................................... 7.391,83 
     Saldos de dubtós cobrament  ......................................................................   --- 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ................................................................................... --- 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals ................................... 7.391,83 
 
 
 
26.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’INSTITUT MUNICI PAL D’ACCIÓ 
ESPORTIVA 2013  
 
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014, la Liquidació del 
Pressupost de l’Institut Municipal d'Acció Esportiva, corresponent a l'exercici de 2013, i 
en compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es 
dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
 
 a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ...........................................................................................  278.292,27       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ............................................................................... 7.967,35 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ............................................................  --- 
     Resultat pressupostari ajustat  ...................................................................... --- 
 
 c) Romanent  de Tresoreria: 
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ............................................ 278.201,27 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ................................... 109.574,90               
     Fons líquids a 31-12-13 ................................................................................... ---
 Romanent de Tresoreria total ...................................................................168.626,37 
     Saldos de dubtós cobrament  ......................................................................   --- 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ................................................................................... --- 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals................... ............... 168.626,37 
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27.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’INSTITUT MUNICI PAL D’EDUCACIÓ 
2013 

Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2014 la Liquidació del 
Pressupost de l'Institut Municipal d’Educació, corresponent a l'exercici de 2013, i en 
compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) Drets pressupostaris pendents de cobrament 
 a 31-12-13 ............................................................................................ 465.939,37       
 Obligacions pressupostàries pendents de 
 pagament a 31-12-13 ............................................................................. 92.020,79 
 b) Resultat  pressupostari de l'exercici  ............................................................  --- 
     Resultat pressupostari ajustat  .....................................................................  --- 
 
 c) Romanent  de Tresoreria: 
     Drets pendents de cobrament a 31-12-13 ............................................ 465.348,45 
     Obligacions pendents de pagament a 31-12-13 ................................ 1.008.280,27               
     Fons líquids a 31-12-13 ......................................................................... 57.054,85 
 Romanent de Tresoreria total ................................................................-485.876,97 
     Saldos de dubtós cobrament  ................................................................ 54.057,44 
     Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb 
  finançament afectat.    ................................................................................... --- 
    Romanent de Tresoreria per a despeses generals .............................  -539,934,41 
 
 
28.- DONAR COMPTE AL PLE DELS INFORMES REFERENTS A L’ACOMPLIMENT 
DE L’OBJECTIU D’ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA, DE L’AV ALUACIÓ DEL 
COMPLIMENT DEL PLA DE SANEJAMENT I INFORMACIÓ ORDRE  HAP/2105/2012, 
D’1 D’OCTUBRE REFERENT A LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPO ST 2013. 
 
Vist el dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda, segons el qual: 
 
En compliment d’allò previst a la Llei orgànica 2/2012 de 27 d’abril d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat, i Ordre HAP/2015/2012 d’1 d’octubre, en la seva 
aplicació a les entitats locals, la Intervenció ha emes informe corresponent. 
 
Així mateix en compliment de l’establert en el RDL 5/2009, s’ha avaluat el compliment 
del pla de sanejament. Les dades establertes en aquest informe relatives a la execució 
real coincideixen amb la liquidació del pressupost aprovada per l’Alcalde en data 28 de 
febrer de 2014. 
 
Les dades de la liquidació es traslladen als corresponents organismes de tutela 
financera dels plans vigents, tant de  l’Administració del Estat com de l’Administració de 
la Generalitat de Catalunya, amb els formats que cada organisme requereixi. 
  
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat dels informes abans esmentats referents 
a l’acompliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostària, de l’avaluació del compliment 
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del pla de sanejament així com dels informes a que fa referència l’Ordre 
HAP/2015/2012, d’1 d’octubre referent a la liquidació del pressupost 2013. 
 
 
29.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES EFECTUADES 
A L’ANY 2013 I ANTERIORS. 
 
Vista la relació de despeses efectuades durant l’any 2013 i anteriors, per atendre 
serveis municipals, sense la corresponent consignació pressupostària i el dictamen de la 
Comissió d’Economia i Hisenda, amb 15 vots a favor del Grup Municipal del PSC, 6 vots 
en contra del Grup Municipal del PP i 6 abstencions del Grup Municipal de CiU, 
s’acorda: 
 
Reconèixer crèdits relacionats amb les despeses abans esmentades, per un import total 
de 2.166.577,93 EUR,  per al seu pagament amb càrrec a les consignacions del 
Pressupost Municipal 2014, condicionat a l’efectivitat de la modificació pressupostària 
realitzada per aplicar el Romanent Líquid de Tresoreria al finançament de les 
operacions pendents d’aplicar al pressupost. 
 
 
30.- INFORME DONANT COMPTE DE LA TRAMESA DE DADES A L MINISTERI 
D’HISENDA I ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES CORRESPONENT AL QUART 
TRIMESTRE DE 2013, D’ACORD AMB L’ORDRE HAP/2105/201 2, D’1 D’OCTUBRE, 
RELATIU AL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2013 
 
En compliment del que es disposa a l’article 16 de l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre, s’ha elaborat l’informe referent a l’actualització de dades d’execució del 
pressupost i dels estats financers de les entitats que formen part del sector de les 
administracions públiques d’aquesta Corporació, corresponents al quart trimestre de 
l’exercici 2013. 
 
Així mateix, l’informe inclou les dades corresponents a l’informe d’avaluació 
actualitzada del compliment de l’objectiu que contempla la Llei orgànica 2/2012 i que 
suposa que el pressupost en execució de les entitats que formen part del sector de les 
administracions públiques d’aquesta Corporació, compleix no només l’objectiu 
d’estabilitat pressupostària, sinó també el que contempla el Pla econòmic financer 
aprovat, i també compleix l’objectiu de la regla de despesa. 
 
En conseqüència, s’acorda: 
 
Donar-se per assabentats de l’informe esmentat a què es refereix l’article 16 de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre i de la tramesa al Ministeri d’Hisenda i Administracions 
Públiques de l’esmentada documentació.  
 
 
31.- DONANT COMPTE DE LA TRAMESA DE DADES AL MINIST ERI D’HISENDA I 
ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES D’ACORD AMB L’ORDRE HAP/2 105/2012, D’1 
D’OCTUBRE, CORRESPONENT ALS PRESSUPOSTOS APROVATS I  ELS ESTATS 
FINANCERS INICIALS CORRESPONENTS A L’EXERCICI ECONÒ MIC DE 2014 
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Vist el dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda, s’acorda el següent: 
 
Aprovar la documentació a que fa referència l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per 
la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació previstes a la 
Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera i 
els estats financers inicials corresponents a l’exercici econòmic de 2014, de la qual el 
Ple en resta assabentat. 
 
 
32.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFI QUES DE 
DIFERENTS LÍNIES SUBVENCIONADORES DE LA REGIDORIA D E BENESTAR 
SOCIAL DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA 
DE SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES PER A L’ANY 2014  
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, 
Educació i Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de la Regidoria de Benestar Social, línies incloses en el  “Pla 
estratègic de subvencions de l’Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant 
les Bases d’execució del pressupost municipal per al 2011, 2012, 2013 i 2014.  
 

1. Ajuts a projectes de prevenció de les situacions de risc de la infància: 14.375 €  
amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 
2. Ajuts a projectes d’atenció a les persones amb discapacitats i/o dependència: 
11.000 € amb càrrec a la partida 05-2310-489.01   
 
3. Ajuts a projectes per a la inclusió de persones i col•lectius en situació de 
vulnerabilitat social: 20.387,37 € amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 
4. Ajuts per a les entitats socials per a la provisió de béns i serveis de primera 
necessitat: 45.001,05 € amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 
5. Ajuts al transport adaptat: 36.000 € amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 
6. Campanya d’estiu d’atenció a temporers: 9.000 € amb càrrec a la partida 05-
2310-489.01 

 
2n.  Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l’any 2014 que tindran un termini de presentació de sol•licituds  d’un mes des de 
l’endemà de la publicació d’aquesta convocatòria al Butlletí Oficial de la Província.  
 
3r. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de 
Benestar Social i Ocupació en la persona de la Sra. Montse Mínguez García, 2n Tinent 
d’Alcalde, Regidora de Benestar Social. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de les 
línies subvencionadores de Benestar Social: 
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Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala   Directora de Serveis a les Persones i 
                                                             Ocupació 
Sra. Marta Feixa Pàmpols                    Cap de Serveis de Programes Sectorials 
Sra. Aida Cereijo Reche                       Responsable l’Àrea persones amb 
                                                             Discapacitats 
Sr. Joan Canut Roig                             Cap de UT lluita Contra la Pobresa i Exclusió  
                                                             Social 
Sra. Isabel Prat Corretge                     Cap de UT d`infància 
 
5è. Delegar expressament en la Junta de govern local i en l’Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al•legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l’adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol•licituds. 
 
 
33.- APROVACIÓ DE LES BASES ESPECÍFIQUES I DE LA CO NVOCATÒRIA DE 
SUBVENCIÓ PER A L’ANY 2014 DE LA LÍNIA SUBVENCIONAD ORA “AJUTS A 
LES RESIDÈNCIES D’ANCIANS PER A PROJECTES PER A LA MILLORAR 
L’ATENCIÓ A LA GENT GRAN –LLEGAT GARROFÉ” DE LA REG IDORIA DE 
BENESTAR SOCIAL DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA  
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, 
Educació i Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment la modificació del Pla Estratègic de Subvencions 2008/2010, 
prorrogat per les bases d’execució del pressupost per a l’any 2014, incorporant en el 
Capítol III. Subvencions en matèria d’acció social i cohesió social, una línia 23, relativa a 
Ajuts a centres residencials per a persones grans – Llegat Garrofé, en el termes de 
l’Annex I. 
 
2n. Sotmetre aquest acord d’aprovació inicial de modificació del Pla Estratègic de 
Subvencions 2008/2010 a la informació pública, mitjançant, la inserció d’un anunci en el 
tauler d’anuncis de la Corporació, en la pàgina web municipal i en el Butlletí Oficial de la 
Província de Lleida, així com, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, que 
estaran exposats al públic durant un termini de trenta dies a efectes de què es puguin 
formular les corresponents al·legacions i/o reclamacions, el qual s’entendrà aprovat 
definitivament si no se’n formulen. 
 
3r. Aprovar les bases específiques de la línia subvencionadora ‘Ajuts a centres 
residencials per a persones grans – Llegat Garrofé’ de la Regidoria de Benestar Social. 
 
Ajuts a centres residencials per a persones grans – Llegat Garrofé: 19.411,26 € amb 
càrrec a la partida 05-2310-489.02 
 
4t. Sotmetre les Bases a la informació pública mitjançant la inserció d’un anunci en el 
tauler d’anuncis de la Corporació, en la pàgina web municipal i en el Butlletí Oficial de la 
Província de Lleida, així com, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, que 
estaran exposats al públic durant un termini de vint dies a efectes de què es puguin 
formular les corresponents al•legacions i/o reclamacions. Aquest acord d’aprovació es 
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considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini d’exposició 
pública. 
 
5è. Aprovar la convocatòria pública de la esmenada línia subvencionadora per a l’any 
2014 que tindrà un termini de presentació de sol·licituds  d’un mes des de l’endemà de 
la publicació d’aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província. Si 
es presentessin al·legacions o reclamacions contra la modificació del Pla Estratègic o 
contra les bases d’aquesta línia d’ajuts, el termini de presentació de sol·licituds podrà 
ser ampliat per acord de la Junta de Govern local o de l’Alcaldia (indistintament), 
 
6è. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de 
Benestar Social i Ocupació en la persona de la Sra. Montse Mínguez García, 2n Tinent 
d’Alcalde, Regidora de Benestar Social. 
 
7è. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de la 
línia subvencionadora de Benestar Social: 
 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala   Directora de Serveis a les Persones i 
                                                             Ocupació 
Sra. Marta Feixa Pàmpols                    Cap de Servei de Programes Sectorials 
Sra. Lourdes Zanuy Sanlorien       Cap de Servei de Gestió i Acció Social 
 
8è. Delegar expressament en la Junta de Govern Local i en l’Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l’adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds. 
 
 
34.- APROVAR LA PRÒRROGA DEL CONVENI ENTRE L’AJUNTA MENT DE 
LLEIDA I  LA FUNDACIÓ CHAMPAGNAT PER A LA CESSIÓ D’ ESPAI DE 
L’EDIFICI “CALIDOSCOPI” PER AL DESENVOLUPAMENT D’AC TIVITATS 
EDUCATIVES  
 
Vista la proposta de la cap de Servei de Programes Sectorials, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Aprovar la pròrroga del conveni entre l’Ajuntament de Lleida i la Fundació Champagnat 
per a la cessió d’ús de l’equipament municipal Calidoscopi per al desenvolupament 
d’activitats educatives al barri de la Mariola durant dos anys més. 
 
 
35.- APROVAR LA PRÒRROGA PER A L’ANY 2015 DEL CONVE NI DE 
COL·LABORACIÓ INTERADMINISTRATIVA ENTRE L’INSTITUT CATALÀ 
D’ASSISTÈNCIA I SERVEIS SOCIALS DE LA GENERALITAT I  L’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DEL CENTRE DE DIA 
“MAGRANERS” PER A LA GENT GRAN DEPENENT A LLEIDA  
 
Vista la proposta de la cap de Servei de Gestió i Acció Social, per unanimitat s’acorda: 
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1r. Aprovar la sol·licitud de pròrroga per a l’any 2015 del conveni interadministratiu entre 
l’Institut Català d’Assistència i Serveis Socials del Departament de Benestar Social i 
Família de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Lleida de 20 places de servei 
centre de dia “Magraners” a la localitat de Lleida. 

 
2n. Autoritzar l’Alcalde a fer la sol·licitud de pròrroga així com a la signatura de la 
mateixa. 
 
 
36.- APROVACIÓ DE LES BASES I LA CONVOCATÒRIA DE 20 14 PER A LA 
CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS PER AFAVORIR L’AUTOOCUPAC IÓ JUVENIL I 
LA CREACIÓ D’EMPRESES PROMOGUDES PER JOVES  
 
Vista la proposta de la cap de Secció de Joventut, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar de les bases i la convocatòria per a la concessió de microcrèdits per afavorir 
autoocupació juvenil i la creació d’empreses promogudes per joves, amb les següents 
característiques: 
 
“La convocatòria que es regirà per les bases que seran publicades juntament amb 
aquesta convocatòria, que es sotmetran a exposició pública segons els principis 
d’igualtat i no discriminació, de publicitat, transparència, concurrència competitiva, 
objectivitat, eficàcia i eficiència, establerts en l’art. 17 de la Llei 38/2003 de 17 de 
novembre General de Subvencions. 
 
IMPORTS 
 
L’import de la convocatòria per a la concessió de microcrèdits per afavorir 
l’autoocupació juvenil i la creació d’empreses promogudes per joves per a l’any 2014 
és de 150.000 € amb càrrec a la partida 05.2322.83103.  
 
TERMINI DE PRESENTACIÓ DE SOL•LICITUDS 
 
El termini de presentació de les sol•licituds, a les que seran d’aplicació les previsions 
de l’article 23.3 de la Llei general de subvencions, serà des de l’endemà de la 
publicació de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província fins exhaurir la partida 
pressupostària i com a màxim, fins el 31 d’octubre de l’any en curs.  
La comissió tècnica, que es reunirà mensualment, farà propostes d’atorgament de 
microcrèdits fins que s’exhaureixi la dotació pressupostària, aplicant els criteris de 
valoració i preferència previstos a les bases.  
 
ÒRGAN INSTRUCTOR I COMISSIÓ AVALUADORA 
 
L’òrgan instructor serà el Regidor de Joventut segons estableix la Secció VII de les 
Bases.  
La comissió tècnica, segons estableix la Secció V, estarà integrada per la Directora de 
Serveis a les Persones i Ocupació Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala; el Director de 
Promoció Econòmica i Industrial, de Comerç , Mercats i Consum Sr. Jordi Baulenas 
Balsells, els tècnics de GLOBALleida Sr. Bernardo Soler Solana i Sra. Marissa Benítez 
Florejachs, la Cap de Secció de Joventut Sra. Emília Corona Calvet i la Cap d’Unitat 
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Tècnica d’Informació Juvenil Sra. Gemma Domingo Llobet. 
 
TERMINI D’EXECUCIÓ 
 
Els terminis per a l’inici de l’activitat empresarial, en cas de ser negocis de nova 
creació, d’inici i finalització del retorn del microcrèdit, així com l’import global i de les 
condicions de retorn es fixaran en el conveni entre la persona beneficiària i 
l’Ajuntament de Lleida. 
 
CRITERIS DE VALORACIÓ 
 
Els criteris objectius en base als quals s’atorgaran microcrèdits es concreten en les 
bases.  
 
DADES COMPLEMENTÀRIES 
 
Els models de documents corresponents a aquesta convocatòria es poden consultar a 
la web www.paeria.cat/subvencions”. 
 
 
 
37.- APROVACIÓ DEL A PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFI QUES DE 
DIFERENTS LÍNIES SUBVENCIONADORES DE LA REGIDORIA D E JOVENTUT I 
SALUT PÚBLICA DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I APROVACIÓ  DE LA 
CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES PER A  L’ANY 2014  
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, 
Educació i Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar  la pròrroga de les bases específiques de les línies subvencionadores de la 
Regidoria de Joventut i Salut Pública, línies incloses en el “Pla estratègic de 
subvencions de l’Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les Bases 
d’execució del pressupost municipal per al 2011, 2012, 2013 i 2014. 
 

Ajuts a projectes adreçats a entitats juvenils: 7.110 € amb càrrec a la partida  

05-2322-489.01 

Ajuts a projectes de promoció i protecció de la salut i sensibilització envers la salut 

pública:  13.998 €, amb càrrec a les partides 05-3130-489.01 i 05-2310-489.01 

 
2n. Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l’any 2014 que tindran un termini de presentació de sol·licituds d’un mes des de 
l’endemà de la publicació d’aquestes bases i de la  convocatòria al Butlletí Oficial de la 
Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de la 
Regidoria de Joventut  i Salut Pública en la persona del regidor Sr. Oriol Yuguero i 
Torres. 
 



 
 

 20

4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la comissió avaluadora de la línia 
subvencionadora de la Regidoria de Joventut i la comissió avaluadora de la línia 
subvencionadora de la Regidoria de Salut Pública: 
 
La comissió avaluadora de la Regidoria de Joventut estarà formada per: 
 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala  Directora de Serveis a les Persones i Ocupació 
Sra. Emília Corona Calvet          Cap de Secció de  Joventut 
Sra. Elena Aranda Dolcet Cap U.T. d’Associacionisme i Participació                 

Juvenil 
Sra. Gemma Domingo Llobet   Cap U.T. d’Informació Juvenil 
Sr. Juanjo Rodríguez Ruiz   Cap U.T. de Lleure i Cultura Juvenil 
 
La comissió avaluadora  de la Regidoria de Salut Pública estarà formada per: 
 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala  Directora de Serveis a les Persones i Ocupació 
Sra.  M.Mercè Tor i Palau          Cap de Secció de Salut Pública 
Sra.  Luisa Conejos Ara          Cap de UT de Promoció de la Salut 
 
5è. Delegar expressament en la Junta de govern local i en l’Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació les bases específiques, així 
com per l’adopció de les mesures pertinents  en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
38.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFI QUES DE 
DIFERENTS LÍNIES SUBVENCIONADORES DE LA REGIDORIA D E 
PARTICIPACIÓ CIUTADANA, GENT GRAN I VOLUNTARIAT SÈN IOR DE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒR IA DE 
SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES PER A L’ANY 2014  
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, 
Educació i Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de la regidoria de Participació Ciutadana, Gent Gran i Voluntariat 
Sènior,  línies incloses en el “Pla estratègic de subvencions de l’Ajuntament de Lleida 
2008-2010”, prorrogat mitjançant les Bases d’execució del pressupost municipal per al 
2014. 

1. Ajuts a projectes d’entitats veïnals 145.656 €: 114.261 €  amb càrrec a la 
partida 05-9240-489.01; 15.715 € amb càrrec a la partida 79-3340-
489.00; 2.250 € amb càrrec a la partida 05-2310-489.01; 13.430 € amb 
càrrec a la partida 06-3400-489.01  
 

2. Ajuts a projectes de cases regionals (comunitats de l’exterior) 22.099 €  
amb càrrec a la partida 05-9240-489.01 

 
 

3. Ajuts a projectes adreçats a gent gran 16.500 € amb càrrec a la partida 
05-2310-489.01 
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2n. Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l’any 2014 que tindran un termini de presentació de sol·licituds d’un mes des de 
l’endemà de la publicació d’aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la 
Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de 
Participació Ciutadana, Gent Gran i Voluntariat Sènior en la persona de la regidora Sra. 
Dolors Arderiu Sabaté. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de les 
línies subvencionadores de Participació Ciutadana: 
 
Ajuts a projectes d’entitats veïnals: 
Sr. Josep Pons i Camps          Cap d’Acció Participativa 
Sr. Paco Colomina Jordana                  Cap UT d’Admin. i Gestió de Centres Cívics 
Sra. Núria Domènech                   Cap UT Participació Ciutadana 
 
Ajuts a projectes de cases regionals: 
Sr. Josep Pons i Camps          Cap d’Acció Participativa 
Sr. Paco Colomina Jordana                  Cap UT d’Admin. i Gestió de Centres Cívics 
Sra. Núria Domènech                   Cap UT Participació Ciutadana 
 
Ajuts a projectes adreçats a gent gran 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé i Sala  Directora de Serveis a les Persones, 
                                                                 Ocupació, Cultura, Educació i Esports  
Sr. Josep Pons i Camps             Cap d’Acció Participativa 
Sra. Pilar Planella de Rubinat     Cap de UT de Gent Gran 
 
5è. Delegar expressament en la Junta de govern local i en l’Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l’adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
39.- APROVACIÓ DE LES BASES I DE LA CONVOCATÒRIA DE  2014 PER A LA 
CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS  PER AFAVORIR L’AUTOOCUPA CIÓ FEMENINA I 
LA CREACIÓ D’EMPRESES PROMOGUDES PER DONES  
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, Educació 
i Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar les bases de microcrèdits per a afavorir l’autoocupació femenina i la creació 
d’empreses promogudes per dones de la Regidoria Drets Civils, Cooperació i Igualtat, 
segons la línia subvencionadora contemplada en el  “Pla estratègic de subvencions de 
l’Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les Bases d’execució del 
pressupost municipal per al 2014. Aquestes bases seran exposades al públic, mitjançant 
edicte al BOP de Lleida i al tauler d`anuncis municipals. Transcorregut aquest termini, i 
en el cas que no es presenti cap reclamació i/o al·legació, l’acord d’aprovació de les 
bases esdevindrà definitiu de forma automàtica. 
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2n. Simultàniament s’aprova la convocatòria de microcrèdits per a afavorir 
l’autoocupació femenina i la creació d’empreses promogudes per dones de la Regidoria 
de Drets Civils, Cooperació i Igualtat. Aquesta tindrà un termini de presentació de 
sol·licituds des de l’endemà de la publicació de les bases al Butlletí Oficial de la 
Província fins exhaurir la partida pressupostària i com a màxim, fins el 31 d’octubre de 
l’any en curs. 
 
3r. L’import de la convocatòria per a la concessió de microcrèdits per afavorir 
l’autoocupació femenina i la creació d’empreses promogudes per dones per a l’any 2014 
és de 292.000 € amb càrrec a la partida 05.2324.83100. 
 
4t. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor d’aquesta línia subvencionadora de la 
regidoria de Drets Civils, Cooperació i Igualtat en la persona de la regidora Sra. Maria 
Rosa Ball Papiol. 
 
6è. Aprovar el nomenament de les persones que integren la comissió tècnica 
avaluadora: 
 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé i Sala, Directora de Serveis a les Persones, Ocupació, 
Cultura, Educació i Esports  
Sr. Bernardo Soler Solana, tècnic de GlobaLleida 
Sra. Marissa Benítez Florejachs, tècnica de GlobalLleida 
Sra. Sílvia Puertas Novau,  cap de la Unitat Tècnica de Polítiques d’Igualtat 
Sr. Jordi Baulenas i Balcells,  director de Comerç, Mercats i Consum. 
 
6è. Delegar expressament en la Junta de govern local i en l’Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació amb les bases o la 
convocatòria això com  l’adopció de les mesures pertinents i en relació a una eventual 
modificació en el termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
40.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI ENTRE L’ADMINIS TRACIÓ DE LA 
GENERALITAT DE CATALUNYA, MITJANÇANT EL DEPARTAMENT  
D’ENSENYAMENT, I L’AJUNTAMENT DE LLEIDA PER A LA UB ICACIÓ DE 
L’INSTITUT CASTELL DE TEMPLERS 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Text del Conveni entre l’Administració de la Generalitat de Catalunya, 
mitjançant el Departament d’Ensenyament i l’Ajuntament de Lleida, per a la ubicació 
provisional de l’Institut “Castell de Templers”. 
 
2n. Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde per a la signatura del Conveni, així com delegar-li el 
desenvolupament de totes les qüestions derivades de l’execució d’aquest acord. 
 
 
41.- APROVACIÓ INICIAL DEL PLEC DE CONDICIONS JURÍD IQUES, 
ECONÒMIQUES I ADMINISTRATIVES QUE HA DE REGIR L’ALI ENACIÓ, 
MITJANÇANT EL PROCEDIMENT OBERT, D’UNA FINCA MUNICI PAL SITUADA A 
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L’AV. DE NAVARRA, NÚM. 27 DE SAN SEBASTIÁN–DONOSTIA  I INICI DE LA 
LICITACIÓ  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el Plec de condicions jurídiques i econòmiques i administratives 
que han de regir l’alienació, mitjançant un procediment obert, amb un únic criteri de 
valoració i el sistema de tramitació ordinària, d’una finca municipal situada a l’Avinguda 
de Navarra, 27 de la ciutat de San Sebastián-Donostia. Igualment, aprovar l’inici de la 
licitació.  
La finca té la descripció registral següent: 
 
“Urbana. casa con su garaje y terreno destinado a jardines y antepuertas, denominada 
“Villa Torregrosa”, radicante en la nueva Avenida de Ategorrieta, de esta ciudad de 
San Sebastián. La casa de planta baja rectangular, cuyos cuatro lados, lindan con los 
terrenos de la misma propiedad, ocupa una superficie de ciento ochenta y un metros y 
cincuenta decímetros cuadrados y consta de sótanos, planta baja y otro piso. Hay dos 
escaleras, una principal y otra de servicio. El garaje se halla situado en el ángulo 
Noroeste y es de planta trapezoidal, que linda, por Norte y Oeste, con muros de cierre 
de la finca; y por Este y Sur, con terrenos de la misma propiedad; consta solamente de 
planta baja. La casa con el garaje, terreno que ambos ocupan y resto destinado a 
jardines y antepuertas, constituyen una sola finca de mil ciento once metros y 
veintisiete decímetros cuadrados, cuyos linderos son: Norte o izquierda entrando, en 
línea de veintiocho metros, finca vendida a Don Justo Arconada; Este o espalda, resto 
de la finca de la que se segregó esta finca, que quedó propiedad de Don Juan Sainz 
de la Lastra, Don Cayetano Vivanco y Doña María de la Blanca, Doña María del 
Carmen y Doña María Juana Churruca; al Sur o derecha, en línea de veintitrés metros 
con cincuenta centímetros cuadrados, otra finca propiedad de los mismos, sobre la 
que tiene servidumbre de paso esta finca; y Oeste o frente en línea de cuarenta 
metros setenta y cinco centímetros cuadrados, la Nueva Avenida de Ategorrieta.”  
 
Inscripció: Registre de la Propietat de San Sebastián, Tom 2.543 de l’arxiu, Llibre 495 
de la Secció 1ª de la ciutat de San Sebastián, Foli 54, Finca número 24.124, Inscripció 
1ª.  
 
Referència cadastral: 8397493 
 
Càrregues: Les que consten en la Nota simple informativa, expedida pel Registre de la 
Propietat núm. 1 de San Sebastián el 19 de març de 2014, incorporada al expedient.  
 
2n. Fixar el tipus de licitació en la quantitat de 955.641,97 € de principal, més la 
tributació indirecta que sigui d’aplicació.  
 
3r. Els fons obtinguts per l’alienació de la finca s’hauran de destinar a allò que preveu 
l’acord plenari de data 25 de gener de 2013.  
 
4t.  Sotmetre el Plec de condicions a informació pública per un termini de 20 dies, 
període durant el qual es podran formular reclamacions i al•legacions. 
 
5è.  Considerar aprovat definitivament el Plec de condicions en el supòsit que no hi 
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hagi al•legacions ni reclamacions. 
 
6è. Aprovar la convocatòria de la licitació per a l’alienació, mitjançant un procediment 
obert , amb un únic criteri de valoració i el sistema de tramitació ordinària, de la finca 
municipal esmentada en el punt primer d’aquest acord. 
  
7è. Facultar a l’Il•lm. Sr. Alcalde o, si s’escau, a la Junta de Govern Local, per a la 
resolució de les al•legacions i reclamacions que es pugin presentar, així com a per a 
desenvolupar la resta d’actuacions del procés licitatori, així com per a l’adjudicació de 
la finca, d’acord amb les atribucions que li confereix l’art. 21.1.p) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local. Igualment, facultar a l’Il•lm. Sr. 
Alcalde, amb poders tan amplis com calguin, per a l’execució d’aquest acord i per a 
l’atorgament de l’escriptura pública d’adjudicació de la finca, així com per (en exercici 
de les atribucions pròpies abans esmentades), convocar una nova licitació en el 
supòsit que aquesta quedés deserta. 
 
 
42.- APROVACIÓ DEL CONVENI SUBSCRIT EL 4-3-2014, EN TRE L’AJUNTAMENT 
DE LLEIDA I L’ENTITAT MERCANTIL CIX IMMOBILIÀRIA UR BANA, SLU, 
RELATIU A LA CESSIÓ D’ÚS A PRECARI DEL SOLAR SITUAT  AL CARRER PERE 
DE CABRERA  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Conveni, subscrit en data 4 de març de 2014, entre l’Ajuntament de Lleida 
i l’entitat mercantil CIX IMMOBILIARIA URBANA, SLU per a la cessió temporal i a 
precari de l’ús d’un solar, situat al carrer Pere de Cabrera, per tal de destinar-lo a espai 
públic. 
 
2n. Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l’execució 
d’aquest acord. 
 
 
43.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCRI T EL 17-3-2014, 
ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I L’ENTITAT ESPORTIVA “SOCIETAT 
OCELLAIRE LA TAULA D’OR” DE LLEIDA, RELATIU A LA CE SSIÓ D’ÚS D’UN 
EDIFICI MUNICIPAL SITUAT A LA PLAÇA PARE NADAL, 6. 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r.Aprovar el Conveni, subscrit en data 17 de març de 2014, entre l’Ajuntament de 
Lleida i l’entitat esportiva “Societat Ocellaire La Taula d’Or” per a la cessió d’ús d’un 
edifici municipal, situat a la Plaça Pare Nadal, 6. 
 
2n. Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l’execució 
d’aquest acord. 
 
 
44.- DONAR CONFORMITAT AL TEXT REFÓS DEL PLA DE MIL LORA URBANA DE 
COMPOSICIÓ VOLUMÈTRICA I DE FAÇANES EN L’ÀMBIT SITU AT A L’AV. 
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INDUSTRIA 411-413 DEL POLÍGON INDUSTRIAL DEL SEGRE DE LLEIDA, 
PROMOGUT PER CARTONATGES VALLÉS GASSET SA 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat dels 27 regidors 
presents que representen la majoria absoluta dels membres de la corporació, s’acorda: 
 
1r. DONAR CONFORMITAT al Text refós del Pla de millora urbana de composició 
volumètrica i de façanes en l’àmbit situat a l’Av. Industria 411-413 del Polígon Industrial 
del Segre de Lleida, promogut per CARTONATGES VALLÈS GASSET, SA. 
 
2n. Traslladar l’acord a la Comissió Territorial d’Urbanisme per tal de prosseguir la seva 
tramitació, d’acord amb el que preveu l’art. 80 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, 
modificat per la Llei 3/2012, del 22 de febrer, de modificació del text refós de la Llei 
d’urbanisme. 
 
 
45.- APROVACIÓ DEL CONVENI ENTRE L’AJUNTAMENT DE LL EIDA, LA JUNTA 
DE COMPENSACIÓ DEL POLÍGON D’ACTUACIÓ UA3 DEL PLA D E MILLORA 
URBANA DE L’ESTACIÓ DEL LLEIDA I L’AGÈNCIA CATALANA  DE L’AIGUA, EN 
RELACIÓ AMB EL POLÍGON D’ACTUACIÓ URBANÍSTICA UA 3 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent del coordinador tècnic 
d’Urbanisme: 
 
1r.  APROVAR el Text del Conveni urbanístic a signar entre l’Ajuntament de Lleida, la 
Junta de Compensació del Polígon i l’Agència Catalana de l’Aigua en relació amb el 
sanejament del polígon d’actuació urbanística UA 3 del Pla de millora urbana de 
l’Estació. 
 
2n. Supeditar la publicació de l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la 
Paeria i al Registre de Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de 
Lleida a la signatura del conveni. 
 
3r. Notificar als interessats. 
 
 
46.- DECLARACIÓ DE ROSSELLÓ 
 
Abans de debatre les mocions presentades pels grups municipals, i segons es va 
acordar en la Junta de Portaveus, l’alcalde llegeix el document denominat “Declaració 
de Rosselló”, que és assumit per la corporació. 
 
El text de l’esmentada declaració és el següent: 
 
“ATÈS, 
 
 - Que l’empresa Alier, té una relació més que centenària amb el poble de Rosselló i les 
comarques lleidatanes, la qual cosa ha fet que successives generacions de 
rossellonencs i rossellonenques i lleidatans i lleidatanes hi hagin dedicat els seus 
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esforços personals i professionals fins a convertir-la en una peça clau per al benestar 
econòmic d’aquest territori. 
 
- Que al llarg de la seva vida l’empresa h superat, amb el sacrifici i compromís de la 
plantilla i Direcció, tots els diferents episodis de dificultat que posaven en perill la seva 
continuïtat i viabilitat econòmica. 
 
- Que donat que, en aquests moments de crisi econòmica profunda arreu del país, els 
seus accionistes històrics, han decidit, unilateralment i inexplicablement, abandonar-la a 
la seva sort i posar-la en venda, sense tenir en compte els deutes morals generats al 
cap dels anys amb els treballadors i treballadores de l’empresa i amb el conjunt de la 
població que els ha acollit durant tant temps. 
 
- Que la incertesa generada per aquesta decisió se  suma a la greu situació que viu el 
sector industrial al conjunt de la demarcació després de la desaparició en poc més d’un 
any d’empreses tan emblemàtiques com Tradema al Solsonès o Copirineo al Pallars 
Jussà, la qual cosa amenaça de convertir les nostres comarques en un veritable desert 
industrial 
 
DECLAREN,  
 
1r. Que la supervivència de l’empresa té un caràcter estratègic per a Rosselló i pel 
conjunt de les comarques lleidatanes. 
 
2n. Que es comprometen a treballar unitàriament per a contribuir, si s’escau, amb la 
seva actuació parlamentària a garantir-ne la seva continuïtat. 
 
3r. Que, conseqüentment, insten al Govern de la Generalitat de Catalunya a posar tota 
la seva influència política i tots els instruments econòmics al seu abast per a impedir-ne 
la seva desaparició. 
 
El que subscriuen als efectes oportuns i per a que ho sàpiga tothom, a Rosselló, el 
catorze de març de dos mil catorze..... CiU ..... ERC .... PSC .... ICV .... PP”. 
 
 
47.- INICI DELS TREBALLS DE MODIFICACIÓ DEL REGLAME NT ESPECIAL 
D’HONORS I DISTINCIONS 
 
El senyor alcalde també dóna compte de l’acord de la Junta de Portaveus, per tal de 
procedir a modificar el vigent Reglament especial d’honors i distincions per adaptar-lo a 
la situació i les necessitats actuals. La Junta va acordar designar un representant per 
cada grup municipal per elaborar els treballs previs a l’aprovació. El Ple encarrega  
aquesta tasca a les regidores Sres. Dolors Arderiu, Cristina Torrent i M. José Horcajada. 
 
 
48.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP PER A L’ELABOR ACIÓ D’UN PLA DE 
MILLORA DELS VIALS I LES VORERES AL POLÍGON INDUSTR IAL EL SEGRE DE 
LLEIDA 
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Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal del 
PP: 
 
“1r. L’Ajuntament de Lleida, conjuntament amb l’Associació d’Empresaris i Propietaris 
del polígon industrial El Segre, actualitzarà el projecte que va elaborar l’any 2009 sobre 
la reurbanització del polígon i establirà un pressupost i un programa d’actuacions, alhora 
que demanarà la implicació econòmica de l’Associació i del govern de la Generalitat per 
poder fer front a les obres. 
 
2n. Mentrestant, l’Ajuntament de Lleida es compromet a actuar, amb les campanyes de 
manteniment de la via pública, en la millora d’aquells punts que requereixin una actuació 
urgent. 
 
 
49.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU PER DEMANAR L’ ENSENYAMENT 
OFICIAL DE LA LLENGUA RUSSA A L’ESCOLA OFICIAL D’ID IOMES DE LLEIDA 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal de 
CiU: 
 
1r. Demanar al Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya que obri 
l’ensenyament oficial de la llengua russa a l’Escola Oficial d’Idiomes de Lleida (OEI 
Lleida) de cara al proper curs 2014-2015. 
 
2n. Continuar amb la difusió, millora i ampliació del Pla d’Excel·lència de llengües 
estrangeres que es va aprovar al Ple de la Paeria el mes de novembre de 2011 i 
incorporar-hi la llengua russa. 
 
3r. Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Ensenyament de la Generalitat i a 
l’Escola Oficial d’Idiomes de Lleida. 
 
 
50.- MOCIÓ DELS GRUPS MUNICIPALS DE CIU, PSC I PP P ER DEMANAR QUE 
L’ESTACIÓ LLEIDA-PIRINEUS TINGUI UNA PARADA EN LA L ÍNIA D’ALTA 
VELOCITAT QUE ENLLAÇA FRANÇA AMB BARCELONA I MADRID  
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada conjuntament pels grups 
municipals de CiU, PSC i PP: 
 
1r. Demanar a les empreses i administracions responsables que l’estació d’alta velocitat 
Lleida-Pirineus, sigui inclosa dins dels serveis ferroviaris d’alta velocitat que uneixen 
França amb Barcelona i Madrid. 
 
2n. Instar a les autoritat competents a reforçar la promoció turística en general i dels 
productes turístics que tenen com element essencial el transport de passatgers 
mitjançant el ferrocarril per afavorir la capitalitat de Lleida i el posicionament de les 
Terres de Lleida i les Pirineus en els mercats turístics internacionals. 
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3r. Demanar al Ministeri de Foment i a la Generalitat de Catalunya que avancin en la 
intermodalitat de l’Estació Lleida-Pirineus reforçant les rodalies de Lleida i permetent la 
seva connexió amb els trens internacionals d’alta velocitat que passin per l’estació. 
 
4t. Instar el suport del Govern de la Generalitat i del Govern Central per aquesta 
demanda que ha de beneficiar tant a la ciutat de Lleida com al conjunt de les comarques 
lleidatanes. 
 
5è. Donar trasllat d’aquest acord a la Conselleria de Territori i Sostenibilitat i al Ministerio 
de Fomento, així com als grups polítics del Parlament de Catalunya, del congrés dels 
Diputats i del Senat.  
 
 
51.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP DEMANANT ACTUA CIONS 
RELATIVES AL CAMP DE L’AEM I PER GARANTIR LA SUBSIS TÈNCIA DEL CLUB 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PP, amb 12 vots a favor dels grups 
municipals del PP i CiU i 15 vots en contra del Grup Municipal del PSC, s’acorda 
rebutjar la següent moció: 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida iniciarà, de forma urgent i prioritària, les negociacions amb 
els propietaris majoritaris dels terrenys que ocupa actualment la SD AEM, a la partida de 
la Cort, al barri del Secà de Sant Pere de Lleida, amb l’objectiu de cercar una solució 
negociada en forma de nou arrendament o l’adquisició de la resta de la propietat de la 
que no és titular. 
 
2n. L’Ajuntament de Lleida garantirà la subsistència del club a la ciutat i per aquests 
motius procedirà a buscar un nou espai per la SD AEM en el propi barri del Secà de 
Sant Pere de Lleida, sempre i quan les condicions imposades per la propietat majoritària 
d’aquest terreny siguin del tot inassumibles per a la Paeria. 
 
 
52.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP PERQUÈ LLEIDA NO PERDI 
REPRESENTACIÓ EN EL PARLAMENT DE CATALUNYA AMB LA N OVA LLEI 
ELECTORAL 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal del 
PP: 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida demana al Govern de la Generalitat de Catalunya i als grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya que, en el moment de definir la nova Llei 
Electoral Catalana, explorin vies que permetin assolir una llei més justa perquè, en cap 
cas, la circumscripció de Lleida perdi representativitat  en el Parlament de Catalunya. 
 
2n. Donar trasllat d’aquests acords al president del Govern de la Generalitat de 
Catalunya i als Grups Polítics amb representació al Parlament de Catalunya. 
 
 
53.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU D’ADHESIÓ AL P ACTE NACIONAL PEL 
DRET A DECIDIR I AL MANIFEST DE LES TERRES DE LLEID A 
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Amb 20 vots a favor dels grups municipals de CiU i PSC i 6 vots en contra del Grup 
Municipal del PP, s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal de 
CiU: 
 
1r. Adherir-se al Pacte Nacional pel Dret a Decidir, al qual es van integrar el Manifest de 
les Terres de Lleida i el document Rigol, amb la voluntat de treballar pel procés 
democràtic de l’exercici del dret a decidir i de la celebració d’una consulta sobre el futur 
polític de Catalunya. 
 
2n. Promoure que els agents econòmics i socials i les entitats culturals i cíviques de 
Lleida que encara no en formen part s’adhereixin al Pacte Nacional pel Dret a Decidir i 
també participin de forma activa en aquest procés. 
 
3r. Crear espais de diàleg i fer pedagogia entre la ciutadania dels valors democràtics del 
dret a decidir com a expressió i fonament de la participació ciutadana directa en els 
afers col·lectius de gran transcendència. 
 
4t. Donar trasllat d’aquests acords al Parlament de Catalunya i al Govern de la 
Generalitat de Catalunya i fer-ne difusió a les entitats culturals i cíviques de la ciutat de 
Lleida. 
 
 
54.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC RELATIVA A L’ ADHESIÓ AL 
MANIFEST DE LES TERRES DE LLEIDA PEL DRET A DECIDIR  
 
Amb 20 vots a favor dels grups municipals de CiU i PSC i 6 vots en contra del Grup 
Municipal del PP, s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal del 
PSC: 
 
1r. Que l’Ajuntament de Lleida s’adhereixi al manifest de les Terres de Lleida en defensa 
del Dret a Decidir, de juny de 2013, com ja han fet entitats, sindicats i partits polítics de 
la ciutat. 
 
2n. Que des de l’Ajuntament es treballi, com es fa des de la Taula, per fer possible la 
màxima participació i difusió i la coresponsabilitat de tota la ciutadania de Lleida en el 
procés democràtic endegat a Catalunya i en el seu futur institucional a través dels valors 
democràtics concretats en el dret a decidir. 
 
3r. Reiterar l’acord aprovat per aquest Ajuntament el passat mes de desembre en favor 
d’una consulta o referèndum en un marc legal.  
 
 
 
INTERVENCIONS  
 
Abans de començar el debat i la votació dels punts de l’ordre del dia, el Sr. alcalde vol 
que consti en l’acta de la sessió el condol de l’Ajuntament de Lleida pels quatre nens 
morts en un incendi al seu habitatge del municipi del  Vendrell. La Paeria vol trametre la 
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solidaritat dels lleidatans amb l’Ajuntament del Vendrell (representat pels Srs. Martí 
Carnicer i Benet Jané, com a alcalde i  primer tinent d’alcalde, respectivament).  
 
Acord núm. 29. Expedient de reconeixement de crèdit s de despeses efectuades a 
l’any 2013 i anteriors 
 
El Sr. Vilella  destaca la importància del Ple en el qual es fa l’anàlisi de la liquidació del 
pressupost passat, del reconeixement de crèdits i de la modificació de crèdits 
consegüent. Explica que el Govern presenta un superàvit de 3,1 milions d’euros i, 
alhora, unes factures impagades per import de més de 2,1 milions d’euros, que es 
pagaran amb el suposat superàvit.  El qualifica de suposat perquè l’estat d’execució del 
pressupost a 31 de desembre reflecteix que les inversions han estat sacrificades per 
obtenir aquest superàvit; el preocupa aquest fet, que considera reiterat. Les inversions 
previstes no s’acaben realitzant; les obligacions reconegudes són molt inferiors a les 
previstes inicialment (ho explica) i més de 7 milions d’euros no s’han executat. No es pot 
presumir de superàvit a costa de no executar les millores que la ciutadania reclama. Diu 
que la diferència entre ingressos i despeses de l’any passat dóna un saldo negatiu de 2 
milions d’euros. Diu que el reconeixement de crèdits es deu a la manca d’una gestió 
adequada; hi ha retard en el pagament de les factures i manca de previsió en les 
despeses. Cal fer una administració més eficient. De les factures impagades 1,2 milions 
d’euros corresponen a consums; la resta són de serveis a la ciutat. Aquestes despeses 
són totalment previsibles. El reconeixement de crèdits hauria de ser residual i per a 
despeses imprevistes. Els retards en el pagament d’aquestes factures demostren, al seu 
criteri, la morositat de l‘equip de govern. A final de l’any passat quedaven pendents de 
pagament més de 22 milions d’euros de despeses corrents i el termini mitjà de 
pagament a proveïdors era de 120 dies (dada excessiva). Reclama major celeritat en el 
pagament de les factures i atansar-se al termini legal de 30 dies; som morosos i mal 
pagadors. En la relació a crèdits reconeguts trobem 69 factures registrades a data 31 de 
desembre i altres factures de gener de 2013 o altres amb més de sis mesos d’antiguitat. 
Hi ha grans diferències entre dates de factures i entrada al registre. Això fa que moltes 
petites empreses dubtin d’oferir els seus serveis a la Paeria. No creu que l’elevada 
fiscalitat que imposa l’Ajuntament estigui a l’alçada dels serveis que ofereix. Critica els 
elevats imports de l’IBI, que considera fruit d’unes elevades valoracions cadastrals no 
actualitzades. Tornem a ser la capital de província amb l’IBI més alt de l’Estat espanyol. 
La ciutadania viu una situació tributària injusta; les ponències de valors dels immobles 
de l’any 2006 i la crisi immobiliària posterior fa que s’apliquin valors cadastrals irreals 
(amb conseqüències en l’IBI o la plusvàlua). Reclama al Govern que actualitzi 
immediatament els valors cadastrals per adaptar-los al context actual; així ho han fet 
molts municipis de la província de Lleida. Creu que és evident l’afany recaptatori de la 
Paeria: quant als tributs i també quant al cobrament de multes de circulació (que han 
doblat l’import dels ingressos). Aquests augments no es tradueixen en millors serveis i 
es destinen a pagar les factures imprevistes i les errades de previsió en partides com la 
de venda d’immobles (ho explica). Malgrat el fracàs en la venda de terreny de l’any 
2013, el Govern ha incrementat la previsió d’aquest ingrés per a l’any 2014 fins als 4 
milions d’euros. Creu que hi ha manca de rigor amb els comptes, que estan més 
orientats a cobrir el deute de la Paeria que a donar serveis als lleidatans. Paguem més 
d’1 milió d’euros al mes de deute. Als 118 milions que diu el Govern, cal afegir el deute 
de les entitats dependents: els 70 milions de l’EMU i els 2 milions del CN&C. El deute 
total, segons els càlculs del seu grup, supera els 227 milions d’euros. Cal més rigor i 
transparència en la gestió; fer un major esforç de contenció i complir els terminis legals 
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de pagament a proveïdors. Cal evitar el reconeixement de crèdits fent un exhaustiu 
control dels ingressos i les despeses. Per aquests motius el Grup del PP votarà en 
contra del reconeixement de crèdits.   
 
El Sr. Postius  diu que l’equip de govern es caracteritza per generar estadístiques cada 
vegada que es parla de pressupostos o de fiscalitat. Es faciliten moltes dades i 
conceptes que cada any culpen de la situació financera de l’Ajuntament a la Generalitat 
o a l’Estat. Creu que aquest expedient denota una manca d’autocrítica; només expliquen 
les dades que interessen i s’amaguen les que no són positives (tot i que constaten la 
realitat). Calia explicar com és possible que l’any 2013 hi hagués una diferència de 2 
milions d’euros entre els ingressos i les despeses (obligacions netes reconegudes i 
obligacions pendents de pagament). Quan s’explica l’endeutament no s’inclou al de 
l’Ajuntament i el del conjunt de les empreses públiques que en depenen. Devem més de 
200 milions d’euros tal  com consta en l’informe que enviem al Ministeri d’Economia per 
justificar el compliment dels plans de sanejament. L’execució del pressupost de l’any 
passat posa en evidència que continuem no pressupostant bé. Comenta el contingut de 
l’expedient de reconeixement de crèdits, destacant que les factures de consums són 
previsibles i que cada any s’han pressupostat a la baixa. Tampoc s’han pressupostat bé 
els ingressos en casos com el de la venda de solars en què de 2 milions previstos s’han 
ingressat 78.000 euros, tal com era previsible. Creu que l’assignatura pendent de l’equip 
de govern és el descontrol de la despesa. Com no volen fer autocrítica recorren al 
victimisme i a culpar dels mals de l’Ajuntament a la Generalitat i a l’Estat. Reconeix que 
la Generalitat té deutes amb nosaltres i s’ofereixen a  ajudar en les gestions de 
cobrament; malgrat això, aquesta situació no és nova i la Generalitat va pagar a finals 
d’any gairebé 5 milions d’euros de factures pendents. Tenim pendent de cobrar 69 
milions d’euros; s’ha reduït el pendent en 20 milions d’euros amb relació a l’any 2012. 
Malgrat això, no ha baixat l’import del que devem que encara està xifrat en 141 milions. 
Devem a proveïdors, a consorcis públics, a museus, etc. Els ciutadans han de pagar 
aquests fets amb una de les pressions fiscals més altres de l’Estat i també ho fan els 
proveïdors de l’Ajuntament, que cobren les factures a 120 dies. L’endeutament l’acabarà 
pagant el conjunt de la ciutadania; els d’avui i els de demà. El proper mes caldrà parlar 
de com afrontar els greus problemes de tresoreria de l’EMU i com afectaran el 
pressupost municipal. També cal tenir en consideració el deute de 43 milions d’euros del 
Parc Científic, malgrat que s’hagi ajornat novament el pagament; cal resoldre la 
incògnita de qui es farà càrrec d’aquest endeutament. Demana menys triomfalisme i 
més valentia per afrontar els reptes financers. Explica que el seu grup ha demostrat 
sobradament que té disposició al diàleg i a l’entesa en els temes importants, mostra de 
la qual ha estat el pacte pressupostari d’enguany. En aquest sentit s’abstindran de votar 
aquest expedient.  
 
La Sra. Mínguez  creu que la liquidació d’un pressupost representa quelcom més del 
que acaben d’explicar els grups de l’oposició. Creu que en cap moment l’equip de 
govern ha fet triomfalisme sobre aquest tema. Totes les xifres que s’han explicat 
procedeixen del conjunt de documents que consten en l’expedient que està en la sala. 
Els grups donen a la qüestió una visió apocalíptica; sumen i resten xifres sense més ni 
més. Ja fa anys que els que han intervingut estan a l’Ajuntament i no poden justificar 
errors com el que han dit en les seves intervencions. El suposat dèficit de 2 milions 
d’euros no existeix perquè han restat dos components que cal completar amb altres 
dades. No es tracta de fer autocrítica ni d’elogiar-se a un mateix; es tracta de llegir els 
números que la comptabilitat extreu. Els resums dels quals disposen els regidors són de 
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la comptabilitat, feta segons la normativa vigent. Hi ha un romanent líquid de tresoreria 
de 3 milions d’euros i un reconeixement de crèdits de 2,1 milions. Avui s’ha modificat el 
pressupost amb els romanents i els reconeixements (essent el romanent superior al 
reconeixement). El reconeixement de crèdits és de 2 milions d’euros sobre un 
pressupost de 145 milions; aquest 1% i escaig és realment residual. El Sr. Vilella ha 
comentat el problema de 69 factures registrades a 31 de desembre sense esmentar que 
el total de factures gestionades ha estat al voltant de 13.000. El reconeixement està 
previst per la llei i tothom en fa. Cal relativitzar, en el nostre cas, la importància d’aquest 
reconeixement en relació amb el volum pressupostari total. No es poden comparar els 
ingressos realitzats amb les obligacions reconegudes; no han esmentat els romanents 
de tresoreria dels anys anteriors i els ingressos pendents que cal que siguin sumats i 
incorporats. Si sumem els ingressos d’enguany i els provinents de l’any passat el 
resultat és positiu en 6 milions d’euros. Si no s’expliquen totes les dades relacionades la 
informació que es facilita és falsa. No entén que el PP critiqui l’endeutament i després 
demani sempre que es facin més inversions. Les inversions es financen amb deute, 
amb transferències de capital, amb contribucions especials o amb estalvi. 
L’endeutament és per pagar inversions. No és cert que la manca d’inversions produeixi 
el romanent positiu. El pressupost d’inversions té una dinàmica diferent, un cicle 
d’execució mitjà de 16 mesos o més; les inversions passen d’exercici a exercici. Si no hi 
ha ingressos per finançar-les les inversions no s’executen. Si no es venen terrenys no 
es podran finançar inversions; això no interfereix en el resultat del romanent de 
tresoreria. Rebat que l’Ajuntament tingui afany recaptatori; esmenta com a exemple les 
multes que han estat pressupostades per sota de la recaptació efectiva. Les multes no 
són un objectiu econòmic; tant de bo que no hi hagués cap sanció. El pressupost és una 
declaració d’intencions en el qual les multes no són una prioritat. Considera curiós que 
el Grup de CiU (que permanentment dóna la culpa dels problemes del Govern de 
Catalunya a la manca de finançament de l’Estat)  critiqui que l’Ajuntament qüestioni els 
incompliments financers de la Generalitat. Quan es liquida el pressupost cal explicar per 
quins motius hi ha quantitats pendents de cobrament i de pagament; tenim pendent de 
cobrar una quantitat important per part de la Generalitat. Això no vol dir que 
culpabilitzem la Generalitat, tot i que si paguessin nosaltres milloraríem força els 
terminis de pagament. Sobre la pressió fiscal a la ciutat, explica que el primer lloc 
esmentat només ho reconeix una publicació de l’Ajuntament de Madrid; l’ajuntament 
madrileny va reconèixer que el seu estudi tenia moltes debilitats tècniques i que 
s’estaven plantejant no publicar-ho en propers anys. La Generalitat ens va pagar al 
desembre 5 milions dels 21 que ens devien; encara manquen 16 milions. Som 
conscients dels seus problemes de tresoreria, però no podem obviar els fets. La 
Generalitat no paga els tributs locals i ens devia 2 milions d’euros. Explica que el 
període mig de pagament és una dada comptable de la qual estem millorant les ràtios. 
Però, quan s’analitza la gestió d’un pressupost cal tenir en compte més variables que 
han d’estar equilibrades. Els deutes d’altres administracions influeixen; també, els 
fraccionaments que es fan als ciutadans frenen el ritme de pagaments. Demana que  
comparin els terminis amb els d’altres administracions i esmenta com a exemple 
l’Ajuntament de Madrid, que té un període mitjà de pagament de 194 dies. De ben segur 
que tots intentem corregir aquests terminis, igual que ho fan les empreses que tenen 
períodes mitjans de 133 dies (en les de més de 1.000 treballadors). No es tracta de 
manca de voluntat, sinó de conjuminació de variables i de gestió. Reitera que el Govern 
no planteja els comptes amb cap triomfalisme si bé les dades són correctes i complim la 
normativa d’estabilitat pressupostària i la regla de despesa. Tenim un ràtio 
d’endeutament del 70% dels nostres ingressos (o del 79% si es compten els crèdits a 
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proveïdors). Tenim més ingressos en un any que deute acumulat. El Govern no amaga 
cap dada i ara per ara el deute de l’EMU no consolida amb el de l’Ajuntament. Els grups 
de l’oposició tenen totes les dades tal com ho demostren en les seves intervencions. Es 
baixa el deute i s’ha amortitzat any darrere any. L’execució del pressupost ha estat bona 
i el pressupost de despeses ho ha estat en gairebé el 90%.  
 
El Sr. Vilella  diu que el resultat de la compatibilitat no l’han qualificat d’apocalíptica; els 
números diuen que l‘Ajuntament de Lleida és morós, que té afany recaptatori i que tenim 
un deute excessiu que ofega els ciutadans amb impostos i frena les inversions. Explica 
que van demanar dades sobre l’estat del deute l’any 2013 que encara no els han estat 
lliurades pel Govern. Demana explicacions d’on són els 7 milions d’euros destinats a 
inversions en el pressupost passat que no han estat executats. Diu que els excessos de 
recaptació de plusvàlues i multes de circulació (6 milions d’euros) es podien haver 
destinat a inversions. El preocupa que tinguem factures pendents de pagament del mes 
de gener de 2013. Pregunta per quin motiu hi ha factures pendents si cada any es tanca 
la comptabilitat amb un suposat superàvit. Es veu clarament que som morosos quan hi 
ha una quantitat de factures sense pagar; paguem tard i malament. El Govern de l’Estat 
ens va deixar 18 milions d’euros per pagar factures pendents. La Generalitat, mitjançant 
el   PLA de l’Estat, va pagar 5 milions més de factures pendents. Tot i això tenim 2,1 
milions d’euros més pendents de pagament. Lamenta que encara arrosseguem factures 
pendents de fa un any. Creu que l’afany recaptatori és clar i insisteix que l’IBI és el més 
car de les capitals de província d’Espanya. Tenim un deute que en comptes de reduir-se 
s’incrementa. Tenim un deute total de 227,8 milions d’euros; per poder pagar aquest 
deute patim uns impostos exagerats i no es poden finançar les inversions. Creu que el 
Govern hauria de fer autocrítica per la situació econòmica de l’Ajuntament.   
 
El Sr. Postius  diu que la Sra. Mínguez explica les dades que li convenen i n’obvia 
altres. Els 2 milions d’euros de dèficit surten del “resultat pressupostari de l’exercici” que 
consta a l’expedient. L’estat d’execució dels pressupostos a 31 de desembre 
reflecteixen que la diferència entre els drets nets i les obligacions reconegudes és de 2 
milions d’euros en negatiu. Aquestes xifres no són inventades, són les que consten en el 
decret d’aprovació de les liquidacions. Els drets pendents de cobrament a 31 de 
desembre de 2013 s’han reduït en uns 20 milions d’euros respecte a l’any passat; les 
obligacions pendents de pagament a 31 de desembre són aproximadament la mateixa 
xifra que en la liquidació de l’any 2012. Demana que s’expliqui aquesta realitat. 
Pregunta què passa amb els deutes pendents que no depenen de l’Estat o de la 
Generalitat. No es pot estirar més el braç que la màniga i això depèn del Govern 
municipal. Cal pressupostar de manera realista per evitar el reconeixement de crèdit en 
qüestions ordinàries. Demana que l’equip de govern faci autocrítica. Cal explicar quin és 
el deute total de la Paeria, quan paguem per interessos per aquests conceptes, etc. 
Tenim un deute de 185,8 milions d’euros i cal explicar-ho a la ciutadania. Es queixa que 
en altres ajuntaments es paga en terminis més curts als nostres, tot i que també són 
creditors d’altres administracions. Estem sotmesos a un pla de sanejament i una tutela 
financera per part del Ministeri; altres ajuntaments paguen a termini i no necessiten 
plans de sanejament. Hem de pressupostar bé per tal de no hipotecar els pressupostos 
següents. El seu grup és el primer a queixar-se dels deutes de la Generalitat vers 
l’Ajuntament, com la resta del món local. El que no podem amagar és que nosaltres 
tampoc paguem a temps als consorcis dels quals formem part. Torna a reiterar la 
voluntat de col·laboració per donar solucions a aquests problemes. L’endeutament que 
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tenim no el podrem eixugar venent solars. La transferència de fons a l’EMU no és cap 
solució.  
 
El Sr. alcalde  diu que eixugar els deutes venent solars és el que volia fer la Generalitat 
en el cas del polígon de Torreblanca–Quatrepilans, i deixar Lleida sense sòl industrial. 
Afortunadament vam aconseguir que només els lloguessin.  
 
La Sra. Mínguez  diu que no entén com els grups de l’oposició poden dir el que diuen 
quan disposen de tota la documentació. Diu al Sr. Postius que cal sumar els romanents 
de tresoreria dels anys anteriors atès que són ingressos reconeguts de l’any anterior; 
l’efecte d’aquest sumatori fa que un suposat dèficit de 2 milions d’euros es converteixi 
en un superàvit de 4 milions. No es poden oblidar dades i fer-les servir de manera 
interessada. Explica que els ingressos majors es distribueixen en capítols de despesa i 
es formalitzen en els expedients de modificació de crèdits. Tenim àrees com les de 
serveis personals o ocupació que han estat suplementades durant l’any perquè les 
necessitats de la ciutadania ho feien imprescindible. Diu que la liquidació d’un 
pressupost és la demostració de compliment dels principis i dels objectius d’un govern. 
El Govern ha de ser jutjat en funció de si ha complert o no els objectius pressupostaris. 
S’ha liquidat amb més despesa l’àrea de cohesió social, la d’ocupació, la de serveis a la 
ciutat, etc. Les àrees prioritàries són les que han donat una major liquidació de despesa, 
aplicant-hi els majors ingressos. Per l’equip de govern és més prioritària l’acció social o 
l’ocupació que una inversió en una rotonda o una plaça. Cal prioritzar objectius. Les 
inversions només s’han fet quan hi ha hagut ingressos per finançar-les. Fa molts anys 
que no demanem crèdits a llarg termini i financem les inversions de l’estalvi ordinari. 
L’any 2013, s’ha destinat l’estalvi ordinari a altres conceptes més prioritaris. L’Estat ens 
va obligar a concertar operacions de crèdit per poder pagar els proveïdors; si l’Estat i la 
Generalitat ens haguessin pagat a terminis segurament no hauríem necessitat fer 
aquelles operacions. Aquest any no hem demanat cap operació de crèdit per pagament 
a proveïdors per tal de no pagar més interessos. Qualifica el discurs del Sr. Vilella de 
lamentable i diu que barreja conceptes i xifres. Quant al deute, diu que no enganyem 
ningú: les dades s’han facilitat. Enguany el deute de l’EMU no consolida amb el de 
l’Ajuntament; l’any 2015 potser sí que consolidarà si així es decideix pel Ministeri. Estem 
complint amb les obligacions, tot i que hi ha coses a millorar i no tothom pot fer-ho tot 
bé. Cal reconèixer que s’ha millorat en gestió econòmica; s’ha rebaixat el reconeixement 
de crèdits, s’ha rebaixat l’endeutament i s’ha liquidat un pressupost segons les prioritats 
explicades pel Govern. Gastem el doble en acció social que en interessos. Cada dia 
paguem molts serveis que rep la ciutadania. Hi ha ajuntaments que paguen millor que 
nosaltres i altres que ho fan molt pitjor (explica diverses dades). La millora dels terminis 
de pagament és un repte per a tothom. Explica al Sr. Vilella que no pagar a temps no vol 
dir ser morós (morós és el que no paga); paguem amb retard, però no som morosos. 
Llegeix els resultats de la liquidació del pressupost municipal i el resultat dels romanents 
positius de tresoreria. La liquidació del pressupost és satisfactòria i s’han complert els 
objectius i les prioritats pressupostàries fixades per a l’any 2013.  
 
El Sr. alcalde  agraeix la feina feta per tots els tècnics i funcionaris de l’àrea d’Hisenda i 
d’Intervenció en la seva tasca de tirar endavant, executar i liquidar un pressupost com el 
del nostre ajuntament.  
 
S’aprova amb 15 vots a favor del Grup Municipal del PSC, 6 vots en contra del Grup 
Municipal del PP i 6 abstencions del Grup Municipal de CiU.  
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Acord núm. 51. Moció del Grup Municipal del PP dema nant actuacions relatives al 
camp de l’AEM i per garantir la subsistència del Cl ub 
 
El Sr. Vilella  explica que la SE AEM és un dels clubs esportius degans de la nostra 
ciutat, fundat l’any 1925 i que va tenir un gran impuls quan es va construir el camp a la 
carretera de Corbins i es va crear el germen del que després seria el “Lérida Balompié”. 
Des de l’any 1971, i  fins a la seva mort, la presidència del Club va anar a càrrec del Sr. 
Josep Recasens. L’any 1991 el camp de futbol propietat del Sr. Recasens va ser 
arrendat a l’AEM per un període de 25 anys. Els actuals propietaris de les 2/3 parts de la 
finca on s’ubica el Club han comunicat la seva intenció de no prorrogar aquest 
contracte. El Grup del PP considera que cal trobar una solució negociada que asseguri 
la subsistència del Club en la seva ubicació actual (on l’Ajuntament és propietari d’una 
tercera part del terreny). Si les condicions són totalment inassolibles caldria preveure 
unes noves instal·lacions també al barri del Secà de Sant Pere. Cal trobar aquesta 
solució al més aviat possible per garantir la continuïtat d’un club en el qual practiquen 
esport més de 400 nens i joves. Llegeix la part dispositiva de la moció que està 
transcrita en la part d’acords de l’acta. Creu que és necessari que l’Ajuntament adopti un 
compromís ferm en aquest tema per donar tranquil·litat i estabilitat al Club, a les famílies 
i als esportistes.  
 
El Sr. Cerdà  explica que el passat dimecres el president del Club li va explicar la 
recepció d’un burofax de la família Recasens on li deien que calia deixar les 
instal·lacions l’any 2016. El dijous de la setmana passada el Sr. Postius i ell van anar a 
les instal·lacions de l’AEM per oferir el seu ajut al president de l’entitat. Amb aquest 
motiu van decidir demanar a l’alcalde el compromís per la continuïtat de l’AEM i estudiar 
la viabilitat de l’opció de continuar amb l’actual ubicació o de canviar de lloc (cosa que 
coincideix totalment amb la moció presentada pel Grup del PP). La nota de premsa del 
seu grup va provocar la resposta del Sr. alcalde assumint el compromís de garantir la 
continuïtat de l’AEM.  Dilluns es va comentar el mateix tema a la Comissió Informativa 
d’Esports, amb una pregunta que té un text idèntic al de la moció que ara debaten. 
Dimecres d’aquesta setmana el Grup del PP va fer una visita a l’AEM  (n’explica els 
detalls). Creu que qualsevol resolució sobre aquesta qüestió s’ha de fer des del 
consens. Després de tots aquests fets se n’ha assabentat de la presentació de la moció 
que coincideix amb el text de la pregunta feta per CiU. Creu que la moció és precipitada 
i imprudent. L’alcalde i el regidor d’esports han contestat fins a quatre vegades la 
pregunta de CiU. Cal estudiar quina és la situació real i no presentar una moció que 
serà rebutjada. Tot i això, no poden estar en desacord amb el text, atès que coincideix 
amb el que el Grup de CiU havia fet públic. Davant aquesta disjuntiva no els queda més 
remei, en benefici de l’AEM, que votar a favor.  
 
El Sr. Alonso  anuncia que el seu grup votarà en contra de la moció pels motius que 
explicarà. Explica que el procés d’estudi sobre una negociació amb la propietat de les 
dos terceres parts de la finca ja ha estat iniciat pels serveis jurídics de la corporació i es 
procedirà a la negociació oportuna. El segon punt de la moció ja ha estat respost pel Sr. 
Alcalde, que ha explicat públicament que l’any 2005 es va comprar una tercera part de 
la finca on es troba el Club i que aquesta actuació tenia com a objectiu deixar ben clar el 
futur de l’AEM en la ubicació actual. Creu que la moció no té cap sentit en tant que ja 
s’està actuant en aquest tema.  
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El Sr. Vilella  lamenta que l’equip de govern no voti favorablement aquesta moció i 
agraeix el suport de CiU. Diu al Sr. Alonso que el Govern repeteix massa sovint la frase 
“ja ho estem fent”, quan en realitat no es fan les coses. La moció pretén tenir un 
compromís de la Paeria mitjançant un acord plenari en relació amb la continuïtat de 
l’AEM. Si l’alcalde i el regidor d’esports volen donar consistència a les seves promeses 
ho poden fer donant suport a la moció. Creu que s’hauria donat tranquil·litat al Club, a 
les famílies i als jugadors. El problema no està resolt i creu que el vot negatiu és una 
manca de compromís. El fet que l’Ajuntament sigui propietari d’una part dels terrenys no 
soluciona res ja que la família Recasens té la majoria de la propietat i pot acordar la no-
renovació del contracte.  
 
El Sr. Cerdà  explica que el president de l’AEM va trucar abans a l regidor d’Esports 
que a ell mateix. Creu que si li va trucar  va ser perquè les paraules del Sr. Alonso no 
van ser suficients per tranquil·litzar-lo. Pregunta quantes vegades ha parlat el regidor 
responsable amb el president del club per ajudar a reduir el seu neguit. No costa gens 
parlar directament amb els responsables del club i tranquil·litzar-los. S’ofereix per 
col·laborar en tot allò que sigui necessari. Retreu al Sr. Vilella que no conegui la realitat 
del Club (imprescindible per trobar solucions correctes) i reitera que aquest problema 
requereix temps i consens. Votaran a favor tot i que consideren que la moció és 
imprudent i precipitada. 
 
El Sr. Alonso  creu que per oferir tranquil·litat cal tenir clares les solucions possibles, 
després d’informar-se sobre la situació real i les alternatives jurídiques. Quan es van 
tenir clars aquests extrems va ser quan va anar a parlar amb el president del Club per 
tranquil·litzar-lo i donar-li seguretat. Explica al Sr. Vilella que com a propietaris d’una 
tercera part de la finca tenim moltes coses a dir en aquesta qüestió. Reitera el 
compromís de l’alcalde sobre la continuïtat del Club i de les instal·lacions. Caldrà 
negociar.  
 
El Sr. Vilella , per al·lusions, reitera que la majoria de la propietat és de la família 
Recasens i que si adopten una decisió l’Ajuntament l’haurà d’assumir. Està d’acord que 
cal temps i consens, però això no és contradictori amb el fet que es pugui adoptar un 
compromís a favor de l’AEM per donar tranquil·litat al Club. 
 
El Sr. Cerdà  diu que quan l’alcalde va donar garanties públiques al Club el Sr. Alonso 
tenia que haver parlat directament amb els representants del Club per explicar-los les 
actuacions que cal fer.  
 
El Sr. alcalde  diu als Srs. Vilella i Cerdà que volen crear un problema per fer veure que 
el resolen; considera que no és ètic. Explica que l’Ajuntament volia comprar el camp de 
l’AEM l’any 2005, dins el pla més ambiciós que la Paeria ha dut a terme en relació amb 
l’esport del futbol: el de posar gespa artificial a tots els camps de la ciutat. Tots els 
camps eren públics i l’únic camp privat era el de l’AEM. Calia donar el mateix tractament 
a tots els camps, perquè els nois que practicaven l’esport tinguessin les mateixes 
condicions. Després de negociar amb els germans Recasens no hi va haver acord amb 
tots i només es va poder comprar una tercera part, per la qual cosa el camp ja era 
parcialment públic. Vàrem posar gespa artificial en un camp que parcialment era nostre. 
La compra parcial va blindar el futur del camp. L’Ajuntament té la capacitat de gestionar 
el Pla general actual i de fer-ne el nou (que es farà l’any 2015 i s’aprovarà pel nou 
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consistori). Explica que al juliol de l’any 2005 va signar amb el Sr. Àngel Recasens la 
compra d’una tercera part per l’import que explica. L’Ajuntament és el millor soci de 
l’AEM per garantir la pràctica de l’esport. El camp, en el Pla general actual és un terreny 
rústec, dedicat a equipament privat. La propietat no podria fer altres usos que els propis 
del terreny rústec o l’esportiu que ara fa. Ara el terreny té gespa artificial, que ha costat 
a l’Ajuntament 700.000 euros, com a la resta dels camps de futbol de la ciutat. Els usos 
estan protegits i la moció presentada no aporta res de positiu. Creu que cap consistori 
gosi classificar de residencial en el nou Pla General els terrenys que ara es destinen 
com a camp de futbol de l’AEM. I si no s’arribés a cap acord l’Ajuntament té la potestat 
d’expropiar els terrenys, situació a la qual creu que no caldrà arribar, ja que confia en la 
bona voluntat de la resta de propietaris. Els nens que juguen a l’AEM tenen garantida la 
protecció de l’Ajuntament per continuar practicant el futbol.  
 
Es rebutja la moció amb 11 vots a favor dels grups municipals del PP i de CiU i 15 vots 
en contra del Grup Municipal del PSC.  
 
(Abans de debatre i votar aquest punt, es va absentar de la sessió la regidoria Sra. 
Cristina Torrent, del Grup Municipal de CiU.) 
 
Acords núm. 53 i 54. Debat conjunt.  Moció del Grup  Municipal de CiU d’adhesió al 
Pacte Nacional del Dret a Decidir i al Manifest de les Terres de Lleida i moció el 
Grup Municipal del PSC relativa a l’adhesió al Mani fest de les Terres de Lleida pel 
dret a decidir  
El Sr. Zaballos  explica que han presentat aquesta moció per la importància del procés 
en el qual també està implicat l’Ajuntament de Lleida com a representant democràtic de 
la seva ciutadania. Fa esment a l’acte recent fet a la Seu Vella on es va posar de 
manifest el suport al Manifest de les Terres de Lleida que s’integra en el Pacte nacional 
pel dret a decidir. També explica que s’han estat negociant les dues mocions (de CiU i 
PSC) i que aquestes il·lustren les diferents sensibilitats sobre la qüestió, però amb 
voluntat per arribar a acords. La negociació entre els dos grups manifesta que hi ha un 
posicionament comú malgrat els matisos que els diferencien. Tots dos grups estan 
d’acord amb la voluntat majoritària del poble de Catalunya de decidir el seu futur de 
manera lliure, democràtica i consensuada. Hem de deixar clar, des de Catalunya, que 
volem exercir el dret bàsic a decidir: en aquesta qüestió no hi ha matisos, o s’hi està 
d’acord o no. Aquest debat està al carrer i no en podem ser morosos amb les 
expectatives i la voluntat democràtica de la ciutadania. És important que la gent s’adoni 
que això no és un tema puntual, ni una dèria personal de ningú. Llegeix la relació de les 
entitats que van donar suport al Manifest de les Terres de Lleida integrat en el Pacte 
nacional pel dret a decidir (associacions, ateneus, entitats, centres, comissions, 
fundacions, cambres, sindicats, col·legis professionals, etc.). Aquest seguit d’entitats 
demostren que en cap cas aquest procés és cosa d’una persona o d’un grup de 
persones a qui es pot aturar. Cal estar a l’alçada de la situació actual.  
 
La Sra. Camps  explica que finalment s’han pogut modificar les dues mocions per tal 
que els dos grups poguessin votar també les dues. La base de totes dues és el punt de 
trobada: el dret a decidir. L’Ajuntament de Lleida s’ha pronunciat quatre vegades a favor 
del dret de decidir; de manera clara, nítida i contundent. No hi ha confusió possible 
sobre el posicionament majoritari (no unànime) de la Paeria. Creu que en aquests temps 
s’ha fet massa retòrica i ha mancat diàleg; aquest no pot ser un debat entre bons i 
dolents. La moció del PSC dóna suport al dret a decidir i al Manifest de les Terres de 
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Lleida, al qual va donar suport el seu partit. Coincideix aquest manifest amb el contingut 
del denominat “document Rigol”, que va tenir el suport de CiU, ERC, PSC i ICV al 
Parlament de Catalunya. Aquest document deixa clar el sentit democràtic del dret a 
decidir i la necessitat de diàleg amb les institucions de l’Estat per acordar un marc legal. 
Aquest dret a decidir ha de ser una base per a la millora de les condicions de vida de la 
ciutadania. Aquest és el punt de coincidència de la major part dels grups polítics 
catalans. La forma del procés és la que separa el PSC d’altres grups. Explica el 
contingut de la part dispositiva de la moció.  
 
El Sr. Vilella  diu que si al començament del mandat li haguessin dit que les mocions 
sobre el dret a decidir es repetirien de manera reiterada en els plens no s’ho hauria 
cregut. L’Ajuntament ha de tenir altres prioritats com la defensa dels lleidatans i la 
solució dels seus problemes. En un any i mig el Ple ha debatut set mocions 
relacionades amb el sobiranisme i el dret a decidir. Les relaciona des de la primera del 
mes de setembre de l’any 2012 fins a l’actualitat. No sap què dir més envers aquest 
tema que no hagi estat ja dit. Estan cansats de reiterar aquesta qüestió com si no hi 
hagués res més important per a la ciutat de Lleida. Creu que aquest és un debat 
conegut que no cal repetir i per això es remet a les actes del Plens on queda recollit el 
posicionament del seu grup i els arguments que el fonamenten. Votaran en contra de les 
dues mocions.  
 
El Sr. Zaballos  diu que és el PP qui té la solució per acabar amb aquests debats; quan 
vulguin poden acordar quan es fa consulta i s’acabaria aquest debat. La Paeria 
reflecteix la realitat social del país. El preocupa que ni el PP de Barcelona entengui què 
és el que està passant a Catalunya i que el PP de Lleida no sàpiga què està passant a 
la seva ciutat. El llistat de les institucions que donen suport al dret a decidir inclou 
persones de tots tipus d’origen i condicions i és totalment transversal. No és una dèria 
del PSC o de CiU: el debat és al carrer. El PP continua optant per no fer res, negar-ho 
tot i refugiar-se en les cobertes de la Constitució espanyola, fent una lectura totalment 
restrictiva. Creu que és una actitud de ceguera, desconnectada de la realitat social. Els 
representats polítics han de donar resposta a allò que està passant als carrers de la 
ciutat i no es pot defugir el debat. Demana solucions, que estan també a les mans del 
PP.  
 
La Sra. Camps  explica al Sr. Vilella que les mocions a les quals feia referència eren les 
resolucions explícites sobre el dret a decidir que s’havien acordat pel Ple i que han 
tingut el suport del Grup del PSC (quatre en total). Està d’acord en el fet que no es veu 
cap voluntat de diàleg a Madrid; malgrat això, el diàleg necessita voluntat per les dues 
parts i de vegades hi ha massa intransigència en tots dos governs. Explica també que 
en la moció del PSC, a suggeriment del Grup de CiU, s’ha modificat el títol per incloure 
la referència al Manifest de les Terres de Lleida i s’ha introduït algun matís sobre la 
necessitat que la consulta estigui emparada en un marc legal. En la moció de CiU s’ha 
introduït la referència al manifest i al “document Rigol”, com a punt de trobada i de 
consens de la majoria de partits catalans. Hi ha discrepància en l’ús polític que s’ha fet 
del Pacte nacional; cal, però, donar-li un vot de confiança. No estan d’acord en el fet que 
del Pacte s’hagi derivat una pregunta i una data tancades.  La base de consens és el 
dret a decidir i per això votaran a favor de les dues mocions.  
 
Les dues mocions s’aproven amb 20 vots a favor dels grups del PSC i CiU i 6 vots en 
contra del Grup del PP.  
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PRECS I PREGUNTES 
 
Número 1. El Sr. Cerdà  demana que es posi solució als problemes d’il·luminació del 
pavelló Juanjo Garra. Explica que en un informe recent d’un àrbitre es fa constar les 
dificultats que suposa per a la pràctica de l’esport l’existència de problemes 
d’il·luminació en l’equipament. Cal trobar alguna solució al més aviat possible.  
 
El Sr. alcalde  comenta que hi ha un tema de disseny arquitectònic, perquè en alguns 
punts els vidres haurien de ser translúcids; es pot fer servir algun material opac per 
donar solució al problema. El Sr. Alonso explica que a la primavera i estiu hi ha 
moments del dia en què hi ha massa il·luminació en l’equipament. Aquesta incidència es 
resoldrà ben aviat.  
 
Número 2. La Sra. Obis explica que el 12 de febrer de l’any 2009 el Paer en  cap es va 
adreçar al conseller de PTiOP (Sr. Joaquim Nadal) i manifestà la disposició de la Paeria 
d’arranjar els terrenys propers a les escoles Alba per tal de fer un estacionament per als 
vehicles, acabar de solucionar la situació existent i evitar que es produeixi cap ensurt 
lamentable que s’hauria pogut evitar de manera senzilla (llegeix aquest darrer paràgraf 
de la carta del Sr. alcalde). El passat dia 20, en una reunió amb participació del 
Departament d’Ensenyament, l’AMPA de l’escola Alba i el regidor Sr. Castillo, aquest no 
va garantir aquesta adequació de l’estacionament per part de l’Ajuntament de Lleida. 
Pregunta si l’alcalde manté aquest compromís de l’any 2009 per arranjar els terrenys 
propers i adequar-los com a estacionament i en quins terminis es poden preveure 
aquestes actuacions.  
 
El Sr. alcalde  explica que els terrenys dels que es parla són d’un altre municipi  (el de 
Corbins) tot i que els alumnes de l’escola són fonamentalment de Lleida. Els termes de 
la carta adreçada al conseller Nadal plantejaven un arranjament, no esmentaven la 
compra o l’arrendament dels terrenys. El compromís era arranjar-los una vegada 
tinguéssim el compromís de lloguer amb el propietari o s’hagessin comprat. S’han fet 
gestions i aquest és un dels temes dels que més vegades hem parlat amb el delegat 
d’Ensenyament (Sr. Cullerés). Encara no té solució. S’ha plantejat, fins i tot, la compra o 
lloguer dels terrenys amb tres parts: AMPA, Escola i Ajuntament de Lleida. Els darrers 
moviments seran explicats pel regidor d’Educació.  
 
El Sr. Castillo  diu que el tema és llarg i comença abans de l’any 2009 i des d’aquell 
anys hi estem treballant. La problemàtica és molt greu; és un tema de seguretat  que 
afecta carreteres, als Mossos d’Esquadra i al departament corresponent. És un tema 
que s’ha treballat i fa molt temps que estem a sobre per trobar-hi una solució 
conjuntament amb l’escola. Les darreres decisions han estat les següents: Per una 
banda, la propietat accepta la venda i també accepta el lloguer. En aquestes condicions 
calia negociar un preu tant per la venda com pel lloguer. Altra cosa és que la part que ho 
ha de comprar accepti el preu. L’opció de la compra i la del lloguer tenen la conformitat 
de la propietat. En la darrera reunió (en la que participà el Departament d’Ensenyament, 
l’Ajuntament i l’AMPA) l’Ajuntament es va comprometre a allò que es va dir a la 
Conselleria, al Defensor del Poble, al Síndic de Greuges, al Consell Escolar i que s’ha 
dit també en totes les reunions: la Paeria arranjarà el solar, els moviments de terres, la 
compactació i tots aquells moviments que fan falta per adequar l’estacionament. No es 
veritat que l’Ajuntament no es comprometés a això; es va comprometre des de l’any 



 
 

 40

2009. Altra cosa és que algú faci un disseny d’un pàrquing i demani que paguem els 
fanals, les tanques o la senyalització. El compromís de l’Ajuntament és que un cop algú 
hagi expropiat o comprat i cedit a l’Ajuntament aquest espai, la Paeria es compromet a 
fer aquest arranjament per poder estacionar. El mateix Departament d’Ensenyament va 
oferir una altra solució provisional (o definitiva) que consistia a estacionar dins del 
mateix recinte escolar. Van ensenyar uns plànols fets pels seus serveis d’obres en què 
s’havien habilitat uns espais perquè, en tant no es fes aquest procés d’expropiació (que 
pot ser llarg) es pogués estacionar dins. Estem parlant d’un problema de seguretat; un 
problema que l’escola (que és del departament d’Educació) té un solar cedit per al 
centre escolar i sobre el qual el departament ofereix una altra solució. Les solucions no 
són excloents; es pot aparcar dins fent unes petites obres que el departament es va 
comprometre a fer. Quan algú cedeixi a la Paeria (via expropiació, compra o lloguer) 
aquest espai, l’Ajuntament té el compromís, des de l’any 2009, de condicionar-lo com a 
estacionament de vehicles. Els motius pels quals el departament no ha resolt això, o 
l’AMPA de l’escola no accepta comprar o llogar els terrenys no és competència nostra. 
Seria procedent demanar a l’Ajuntament de Corbins que, si ho volen fer ells, iniciïn el 
procés d’expropiació.  
 
La Sra. Obis  manifesta que quan des de l’Ajuntament de Lleida es diu que estem 
disposats a arranjar els terrenys propers a l’escola per tal d’adequar-los per a 
l’estacionament de vehicles i acabar de solucionar aquesta situació, les parts entenen 
que es farà aquest estacionament per part de l’Ajuntament. Els plànols als quals ha fet 
referència el Sr. Castillo van ser demanats al Consell Comarcal. Nosaltres tenim uns 
serveis tècnics que poden fer els plànols necessaris. El problema no és qui acabarà 
dissenyant l’estacionament, sinó que cal arranjar i adequar un pàrquing en aquella zona. 
 
El Sr. alcalde  respon que per arranjar un terreny t’ha d’autoritzar el propietari o has de 
tenir la propietat. El Sr. Castillo  explica que, des de fa molts anys, hi ha un pacte amb el 
Departament d’Ensenyament pel qual la Paeria faria els moviments de terres, la 
compactació i preparació, i la Generalitat faria les tanques, les separacions, les voreres i 
les instal·lacions de seguretat que calguessin. Aquest pacte està fet des de fa molts 
anys i no val que ara es digui que tot ho ha de pagar l’Ajuntament de Lleida. Primer hem 
de disposar del solar (per expropiació, lloguer o compra) i després nosaltres ho 
arranjarem i el Departament ho acabarà de pagar. Mentrestant hi ha altres solucions 
(mitjançant carreteres, seguretat i interior de l’escola) per garantir la seguretat molt més 
que ara.  
 
La Sra. Obis  demana que aquest pacte (que ella desconeix) li sigui facilitat per saber 
les condicions acordades entre la Generalitat i l’Ajuntament. El Sr. alcalde diu que li 
faran arribar aquest pacte.  
 
Número 3 . El Sr. Solé  fa una pregunta relativa al Consorci del Museu i a unes 
informacions recents en les quals es deia que la Paeria aportarà aquest any una 
quantitat força inferior al 32,5% de la seva participació pactada l’any 1999. El Grup 
Municipal del PP vol saber si són certes aquestes informacions sobre la reducció 
unilateral de l’aportació anual de la Paeria al consorci, tal com ha manifestat el conseller 
de Cultura. També volen saber quin és el deute total que té actualment la Paeria amb el 
Museu de Lleida i quina previsió hi ha per liquidar aquest deute. En darrer lloc, com sigui 
que el Patronat fa més de dos anys que no es reuneix, i la Paeria forma part del 
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patronat, volen preguntar si tenen constància de quan serà la propera reunió d’aquest 
òrgan consorcial.  
 
El Sr. alcalde  diu que no sap quan es farà la propera reunió del Patronat, del qual 
formem part. Des de l’any de la creació del consorci han canviat moltes coses i totes les 
entitats han canviat les seves aportacions.  
 
La Sra. Parra  explica que la Paeria forma part del consorci des que es va constituir; és 
un compromís de la ciutat en la construcció del Museu (que havia d’acollir les obres del 
Bisbat). Aquest compromís estava inclòs en el Pla de museus de l’any 1996, entre 
altres. Hem contribuït a la construcció del Museu, amb uns 6 milions d’euros d’inversió. 
A més, formem part del dia a dia del Museu, amb una aportació anual que ha anat 
canviant en funció de la crisi econòmica que patim i que també ha vist com reduïen les 
aportacions les altres administracions. El consorci es reuneix cada mes; no es reuneixen 
els patrons, però sí que es fan reunions. A la nostra ciutat hi ha força equipaments 
museístics com la Panera, el museu Morera, el museu Roda Roda, el Museu de l’Aigua i 
participem al consorci de la Seu Vella. Els museus municipals esmentats (que difonen el 
patrimoni de la ciutat per tot el territori) estan finançats completament per l’Ajuntament. 
El Pla de museus de Lleida demanava la col·laboració d’altres institucions vers aquests 
equipaments; ara només tenim la col·laboració de la Generalitat amb el Centre d’Art de 
la Panera, cosa que agraeix enormement. Tenim un deute amb el Museu de Lleida, com 
ho tenen altres administracions. Devem uns 200.000 euros; l’any 2013 està liquidat i 
s’ha fet un pla de pagament trimestral per a l’any 2014 i treballem en un pla per liquidar 
aquest deute. Demana que les exigències que tenen amb l’Ajuntament en la defensa del 
patrimoni la tinguessin vers altres administracions per cercar col·laboracions en la 
defensa d’un patrimoni que és de la ciutat i del país.  
 
El Sr. Solé  concreta que només preguntava sobre el consoci del Museu no per la resta 
d’equipaments museístics. No planteja cap exigència, sinó que només ha fet una 
pregunta. Sobre les reunions diu que en la premsa d’avui es fa constar que la darrera 
reunió del Patronat es va fer al juliol de l’any 2011, per això ho pregunta. Li sembla molt 
bé que realment es facin reunions.  
 
La Sra. Parra  explica que el consorci té un Patronat i una Comissió Executiva. Els 
membres d’aquesta comissió es reuneixen periòdicament. El Patronat té reunions 
anuals. Els que estan obligats a fer reunions freqüents són els membres de la Comissió 
Executiva. Creu que és important que tots tinguem clar que a la ciutat hi ha un bon 
nombre d’equipaments museístics que expliquen i defensen el nostre patrimoni, dels 
quals hem d’estar orgullosos i que majoritàriament estan finançats íntegrament per la 
Paeria.  
 
El Sr. Solé  explica que desconeixia el funcionament de la Comissió Executiva i per això 
ha demanat aquesta informació.  
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari,  

Vist i plau, 
 L’alcalde, 


